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ACTA PLE NÚM.  11/07 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 27 DE SETEMBRE DE  
2007 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 27 DE SETEMBRE DE 2007 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-set de setembre de dos mil set, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària Accidental. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr.   Sergio Fernández Mesa 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr.   Jordi Parayre Soguero 
Sra. Montserrat Pérez Lancho 
 
 
Regidors/es 
 
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa  
Sra.  Adela Artero Lozano  
Sr.   Nèstor Artís  i Villena  
Sra.  Emilia Briones Matamales 
Sr.   Darío Castro González 
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Sr.   Manuel Ceballos Morillo 
Sra.  Susana Cordero Rojas 
Sra.  Mª Isabel Espinosa Fernández  
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía  
Sr.   Arnau Funes Romero  
Sr.   Jordi García Guitart  
Sra.  Iolanda Llambrich  i  Serrano  
Sra.  Aurora Mendo Sánchez 
Sr.   Francesc Molina i  Núñez  
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa  
Sra.  Joana Piñero Romera  
Sra.  Maria Carmen Romero López  
Sr.   José Miguel de Yzaguirre Morer 
 
 
Secretària Accidental 
 
Sra. Ana Gayoso Díaz 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 10/07, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 26 de juliol d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 En primer lloc intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per donar la paraula a la senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-Delegada 
de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per tractar conjuntament  els 
punts 2.1, 2.2, 2.3, 2.4, 2.6, 2.7, 2.8, 2.9, 2.10, 2.11, 2.12 i  2.13.  
 
 
 2.1.- Decret núm. 4471/07 de data 20 de juliol 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament de Peó, 
durant el període del 13 de juliol de 2007 i fins el 30 de setembre de 2007, per 
poder garantir les absències del personal de manteniment durant el període de 
permisos d’estiu,  
 
 Atès que aquesta necessitat s’ha produït de forma sobrevinguda i es 
precisa cobrir immediatament, per poder garantir el recolzament dels serveis, i 
que amb una demora en la contractació no s’assoliria  l’objectiu que provoca la 
proposta de contractació, 
 
 Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquestes absències. 
 
 Atès que el senyor Jordi Padro Pous, ha prestat  serveis en qualitat 
de Peó de Manteniment, a plena satisfacció d’aquesta Organització, i reuneix el 
perfil i condicions laborals per poder atendre amb diligència aquesta activitat 
temporal com a Peó, 
 
 Atès el senyor Jordi Padró Pous ha mostrat disponibilitat per 
acceptar l’oferta de treball. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 432D0 1310000 de Personal laboral eventual/Parcs i 
Jardins 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1. b) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3er. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
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 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007,  
 

HE RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar a un Peó de 
Manteniment per poder atendre l’acumulació de tasques, donant el 
recolzament que es precisa durant el període de vacances d’estiu. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, del senyor Jordi Padró Pous, 
en qualitat de Peó de Manteniment, durant el període del 13 de juliol de 2007 
al 30 de setembre de 2007, ambdós inclosos, per atendre durant l’esmentat 
període les tasques de Peó de Manteniment. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de Peó, 
establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el 
pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 13 de 
juliol de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos Humans 
als efectes adients.  
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
  
 Pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-
Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar que tots 
aquests decrets són contractacions de personal que s’han fet per cobrir 
vacants o per substitucions. Tots ells mitjançant el procediment per via 
d’urgència perquè, tenint llistes de preferència, ningú ha acceptat en el seu 
moment la feina o bé, perquè no hi havia marge de temps per posar en marxa 
una convocatòria per obtenir aquests ordres de preferència.     
 

 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que segueixen 
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sense entendre per què tota la contractació se segueix fent pel sistema 
d’urgència i, per suposat, estem totalment en contra. Els contractes de 
l’administració pública han de ser -o haurien de ser- per concurs públic i 
totalment transparent. 
 
 Nosaltres entenem que moltes contractacions s’han de fer per 
necessitat, per urgència, això ho entenem, però el que no entenem -per 
exemple- és  el decret 2.3, ja que estem a finals de setembre i la contractació 
és per a la campanya de Reis, que encara falten dos meses. Per què no es fa 
concurs i que la gent opti i que s’hi quedi el millor amb el lloc?. Això no ho 
entenc ni ho entendré mai. 
 
 Acte seguit intervé novament la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que, pel que fa al punt 2.3, al qual ha fet referència la senyora Espinosa, són 
les Nits d’Estiu, no les Nits de Reis.  
 
 Es va fer per urgència i no es va tramitar cap convocatòria, perquè 
no teníem llistes d’ordre de preferència i es va optar per gent que ja van 
treballar en altres campanyes impulsades des del mateix departament, i que 
coneixen perfectament el tipus de feina que és.  
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 4472/07 de data 20 de juliol  
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament de 
Subaltern/a, durant el període del 6 de juliol de 2007 i fins el 31 d’agost de 
2007, per poder garantir les absències del personal subaltern de la Casa 
Consistorial durant el període de permisos d’estiu,  
 
 Atès que aquesta necessitat s’ha produït de forma sobrevinguda i es 
precisa cobrir immediatament, per poder garantir el recolzament dels serveis, i 
que amb una demora en la contractació no s’assoliria  l’objectiu que provoca la 
proposta de contractació, 
 
 Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquestes absències. 
 
 Atès que la senyora Cristina Preciado García, ha prestat  serveis en 
qualitat de Conserge de instal·lacions esportives, a plena satisfacció d’aquesta 
Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per poder atendre amb 
diligència aquesta activitat temporal com Subalterna, 
  
 Atès la senyora Cristina Preciado García ha mostrat disponibilitat 
per acceptar l’oferta de treball. 
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 121C1 1310000 de Personal laboral eventual / Consergeria. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4è del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007,  
 

HE  RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar a un/a 
Subaltern/a per poder atendre l’acumulació de tasques, donant el recolzament 
que es precisa durant el període de vacances d’estiu. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, de la senyora Cristina 
Preciado García, en qualitat de Subalterna, durant el període del 6 de juliol de 
2007 al 31 d’agost de 2007, ambdós inclosos, per atendre durant l’esmentat 
període les tasques de subaltern. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Subaltern/a, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 6 de 
juliol de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, al 
Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos Humans 
als efectes adients.  
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.3.- Decret núm. 4473/07 de data 20 de juliol. 
 
 “Vista la proposta de contractació laboral de sis persones per 
desenvolupar tasques de suport en càrrega i descàrrega de muntatge 
d’escenografia, presentada pel Departament Tècnic de Cultura i així com 
l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, 
 
 Atès que l’esmentada proposta es realitza per desenvolupar tasques 
de suport (càrrega i descàrrega, muntatge, ambientació, etc.), així com per 
aquells altres serveis de les mateixes característiques o similars, que es 
puguin requerir per les diferents activitats de la campanya Nits d’Estiu 2007, 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
03451A01310000 per atendre el cost de les esmentades contractacions, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16, 17, 18, 19 i 20 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el R.D. 
2720/1998, de 29 de desembre en relació a les contractacions temporals per 
obra o servei determinat, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007,  
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal 
laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport a 
la campanya Nits d’Estiu 2007. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra o 
Servei Determinat, a l’empara de l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors, de 
les persones i durant els períodes que a continuació s’indiquen, per la 
prestació de serveis com a Muntadors d’Instal·lacions Escenogràfiques per la 
campanya Nits d’Estiu 2007: 
 
NOM DATES NOMBRE 

D’HORES 
Blas Giménez Orihuela 6, 13 i 20 de juliol de 2007 27 
Ivan Aldabert Soro 6, 13 i 20 de juliol de 2007 27 
Maurici Constansa Verdaguer 6, 13 i 20 de juliol de 2007 27 
Esteve Cabrera Puigdomènech 6, 13 i 20 de juliol de 2007 36 
Alberto Puente Garcia 6, 13 i 20 de juliol de 2007 36 
Diego Escobar Corvo 6, 13 i 20 de juliol de 2007 48 
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 Tercer.- Assignar als esmentats empleats una retribució bruta de 
289,66 euros per la prestació de 27 hores,  383,50 euros per la prestació de 
36 hores, i  507,56 euros per la prestació de 48 hores, inclòs la part 
proporcional de pagues extres/vacances, realitzades d’acord amb les 
necessitats dels actes. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al 
Departament de Cultura, al Departament de Recursos Humans i al Comitè 
d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 
 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 6 de 
juliol de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 4474/07 de data 20 de juliol. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Núria Castillo Conca, que ocupa una plaça 
d’Auxiliar de Suport Esportiu, als efectes de garantir el normal funcionament 
de l’Àrea Tècnica d’Esports i Joventut, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer  a  les persones que hagin treballat 
desenvolupant les mateixes funcions, 
 
 Atès que el senyor Adrià Vall Verdaguer té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, per haver 
treballat dins del mateix departament, a plena satisfacció d’aquesta 
Corporació, 
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452F0 1310000 de Personal laboral eventual/ Esport 
Popular, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut conferides en 
virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest Ajuntament, mitjançant 
Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/una 
Auxiliar de Suport Esportiu per cobrir la incapacitat temporal de la senyora 
Núria Castillo Conca, a l’Àrea Tècnica d’Esports i Joventut. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor  
Adrià Vall Verdaguer, en qualitat d’Auxiliar de Suport Esportiu, perquè 
cobreixi la incapacitat temporal de la titular del lloc de treball senyora  Núria 
Castillo Conca, amb efectes 7 de juliol de 2007 i fins la seva reincorporació o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta 
modalitat contractual,  
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar de Suport Esportiu, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 4883/07 de data 3 d’agost.  
 
 “Mitjançant Decret 226/2006, de 23 de maig, el Govern de la 
Generalitat de Catalunya ha aprovat el Pla d’actuació 2007-2009 per a la 
millora de la qualitat de l’aire als municipis declarats zones de protecció 
especial de l’ambient atmosfèric, que afecta a 40 municipis de les comarques 
del Baix Llobregat, Barcelonès, Vallès Oriental i Vallès Occidental. 
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 Atès que la inclusió d’aquest municipi a la zona declarada de 
protecció especial per l’esmentat Pla d’actuació, porta inherent la realització de 
les actuacions necessàries per, en l’àmbit de les competències municipals,  
implementar les mesures correctores que incorpora el Pla. 
 
 Atès l’escrit tramès per la Direcció General de Qualitat Ambiental de 
la Generalitat de Catalunya, pel qual es sol·licita la designació d’un 
responsable polític i un responsable tècnic per impulsar i fer el seguiment 
d’aquest Pla d’actuació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Designar al Regidor Delegat de Medi Ambient, senyor 
Francesc Molina Núñez, i a la funcionaria, senyora Virgínia Vallvé Cádiz, com 
a representants municipals polític i tècnic, respectivament, en relació al Pla 
d’actuació 2007-2009 per a la millora de la qualitat de l’aire als municipis  
declarats zones de protecció especial de l’ambient atmosfèric. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord a les persones nomenades, així 
com a la Direcció General de Qualitat Ambiental de la Generalitat de 
Catalunya, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament en la  
primera sessió plenària que es convoqui a l'efecte.” 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que aquest decret fa referència al nomenament dels representants 
municipal en el  Pla d’Actuació 2007-2009, en un projecte per a la millora de 
la qualitat de l’aire, i com va hi va haver un canvi en la regidoria, ara es 
nomenen al senyor Francesc Molina com a representant polític i la senyora 
Virgínia Vallvé, en qualitat de tècnica.  
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.6.- Decret núm. 5059/07 de data 14 d’agost.  
 
 “Vista la necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil, de 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Piedad Muñoz Almagro, en situació 
de suspensió temporal del seu contracte de treball com Assistent Infantil per 
passar a desenvolupar les funcions d’Educadora Infantil, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La Trepa, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
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Municipals ha acceptat l’oferta de treball, es fa necessari recórrer a la bossa de 
treball d’Assistents/es Infantils, 
 
  Atès que la senyora Marta García Florensa té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 1310000 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides   
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial en jornada partida de la senyora Marta García Florensa en qualitat 
d’Assistenta Infantil, perquè substitueixi a la senyora Piedad Muñoz Almagro, 
amb efectes 10 de setembre de 2007 i fins la seva reincorporació, i en tot cas 
fins a la fi del present curs escolar 2007/2008,  o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
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 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 5145/07 de data 24 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa, com a conseqüència de la contractació 
indefinida de la senyora Mercedes Paredes Méndez com educadora infantil, als 
efectes de garantir el normal funcionament del servei, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Assistent/a Infantil amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 
 
 Atès que la senyora Mª Angeles Romero Guerrero té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques perquè coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en les Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 
 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 
parcial de la senyora Mª Angeles Romero Guerrero en qualitat d’Assistenta 
Infantil, per poder cobrir un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol La Trepa, 
amb efectes  10/09/2007 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, 
i en tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 



13 

Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La  Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.8.- Decret núm.  5147/07 de data 24 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, a l’Escola Bressol La Baldufa, com a conseqüència de la renúncia al 
lloc de treball de la senyora Meritxell Xubet Albert, als efectes de garantir el 
normal funcionament del servei, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 
 
 Atès que la senyora Araceli Carmona Puchecha té els coneixements 
i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 
parcial de la senyora Araceli Carmona Puchecha en qualitat d’Assistenta 
Infantil, per poder cobrir un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol La 
Baldufa, amb efectes  10/09/2007 i fins la provisió reglamentària de 
l’esmentada plaça, i en tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 
2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 
24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a 
aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La  Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.9.- Decret núm. 5148/07 de data 24 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir una plaça vacant de Cuiner/a a temps 
parcial a l’Escola Bressol La Baldufa, com a conseqüència de la incapacitat 
permanent de la senyora Encarnación González Silverio, als efectes de garantir 
el normal funcionament del servei, 
 
 Atès que la senyora Teresa Haro Martínez coneix les funcions que 
s’han de dur a terme per la seva experiència en l’esmentada escola bressol en 
qualitat de cuinera, a plena satisfacció d’aquesta Organització, 
 
 Atès que la persona proposada  ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons de urgència per poder cobrir interinament 
un lloc de treball vacant de Cuiner/a. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Teresa Haro Martínez,  perquè ocupi el lloc de treball 
vacant de Cuiner/a, amb efectes 1/09/2007 i fins la provisió reglamentària 
d’aquesta plaça, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball a temps 
parcial de Cuiner/a de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.10.- Decret núm.  5150/07 de data 24 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa, com a conseqüència de la contractació 
indefinida de la senyora Adoración Monroy López com educadora infantil,  als 
efectes de garantir el normal funcionament del servei, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Assistent/a Infantil amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 
 
 Atès que la senyora Inmaculada Cabezas Càrdenas té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques perquè coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en les Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 
parcial de la senyora Inmaculada Cabezas Càrdenas en qualitat d’Assistenta 
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Infantil, per poder cobrir un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol La Trepa, 
amb efectes  10/09/2007 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, 
i en tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La  Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.11.- Decret núm. 5180/07 de data 30 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Francisca Romero Gálvez, la qual 
ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, mentre cobreixi la excedència per cura 
d’un fill menor de tres anys de la senyora Mercè López Garcia en qualitat 
d’educadora infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol Edelweiss, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el l’inici del curs escolar 2007/2008, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la borsa de treball d’Educadors/es 
Infantils, 
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 Atès que la senyora Alicia Valiente Barredo té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE  RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol Edelweiss. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Alicia Valiente Barredo en qualitat d’Assistenta Infantil , 
perquè substitueixi a la senyora Francisca Romero Gálvez, des del dia 
10/09/2007 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització 
del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.12.- Decret núm. 5182/07 de data 30 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, a l’Escola Bressol Edelweiss, als efectes de garantir el normal 
funcionament del servei, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 
 
 Atès que la senyora Elisa González Morales té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol Edelweiss. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 
parcial de la senyora Elisa Gonzalez Morales en qualitat d’Assistenta Infantil, 
per poder cobrir un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol Edelweiss, amb 
efectes  10/09/2007 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, i en 
tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.13.- Decret núm.  5183/07 de data  30 d’agost.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, a l’Escola Bressol La Baldufa, als efectes de garantir el normal 
funcionament del servei, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 
 
 Atès que la senyora Yanet Duran Garcia té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 1300000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 
parcial de la senyora Yanet Duran Garcia en qualitat d’Assistenta Infantil, per 
poder cobrir un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol La Baldufa, amb 
efectes  10/09/2007 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, i en 
tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La  Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.14.- Decret núm. 5359/07 de data 17 de setembre.  
 
 “Atès que per acord plenari de 30 de juny de 1994, aquest 
Ajuntament va aprovar la constitució del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat, com a òrgan sectorial de participació de caràcter permanent i 
competències de caire informatiu però no resolutiu, i com a instrument de 
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participació ciutadana en aquelles qüestions referides a la problemàtica social 
de la dona  a la ciutat. 
 
 Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 444/2007, de  3 d’abril, i constituït el nou Ajuntament 
el passat dia  16 de juny, es fa necessari procedir, en compliment del que 
disposa l'article 5 del Reglament Orgànic del Consell de la Dona, a la renovació 
dels membres del Ple del Consell. 
 
 Atès que segons disposa l'article 7 de l'esmentat Reglament Orgànic, 
els membres del Ple del Consell  seran nomenats per l'Alcalde, mitjançant 
l'oportú decret, a proposta dels Grups Polítics Municipals i de les Entitats del 
Sector. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Designar als membres que juntament amb aquesta 
Alcaldia com a president nat del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, 
integren el Ple d’aquest, d’acord amb el detall següent: 
 
 
1. VICE-PRESIDENTA 
 
Senyora  Judith Ibáñez Vives 
 
2. VOCALS 
 
2.1. Per part dels Grups Polítics Municipals: 
 
• Per part del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipals (PSC-

PM)         
Titular:  Senyora Marta Sánchez Varas 
Suplent: Senyora M. Carmen Martínez Rodríguez 

 
 
• Per part del Partit Popular (PP) 

Titular: Senyora M. Isabel Espinosa Fernández 
Suplent: Senyora Yolanda Carreras Peña 
Suplent: Senyora Isabel Pérez Espinosa   

 
 
• Per part d’Iniciativa per Catalunya Verds/Entesa pel Progrés Municipal 

(ICV-EPM) 
Titular: Senyora M. Carmen Romero López   
Suplent: Senyora  Elisa Corral Lozano  
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• Per  par de Convergència i Unió (CiU) 

Titular:  Senyora Elisenda Cañas Soler    
Suplent:  Senyora Carme Jansà Goñi   

 
 
• Per part d’Esquerra Republicana de Catalunya/Acord Municipal (Esquerra-

AM) 
Titular: Senyora Iolanda Llambrich Serrano    
Suplent: Senyora Júlia Tardà Fernández   

 
 
• Per part d’Esquerra Unida i Alternativa 

Titular: Senyora Enriqueta Pardo Lanuza    
Suplent: Senyora María González Caballo    

 
 
2.2. Per part de les Entitats Ciutadanes: 
 
• Associació de Veïns de Sant Ildefons: 

Titular:  Senyora Maria Galván Marín 
Suplent: Senyora Belén Ruiz Velasco 

 
 
• Associació de Veïns Riera: 

Titular:  Senyora Montserrat Gironès García 
Suplent: Senyora Pilar Brota Peruga 
Suplent: Senyora Conchita Zatón Pérez 

 
 
• Associació de Veïns La Gavarra: 

Titular:  Senyora Conchita Alors Carmona 
Suplent: Senyora Montserrat Descarrega Pentinat 

 
 
• Federación de Asociaciones de Vecinos de Cornellà: 

Titular:  Senyora Concepción Velarde Cidoncha 
Suplent: Senyora Isabel Carmona Sánchez 

 
 
• Associació EURODONA: 

Titular:  Senyora M. Carmen Espuña Cerezo 
Suplent:  Senyora Palmira Llobet Ramon 
Suplent:  M. Angeles Simón Ortega 
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• Associació JUANA DE ARCO: 
Titular:  Senyora Montserrat Milla Herrera 
Suplent: Senyora Montserrat Simón Pablo 

 
• CREU ROJA A CORNELLÀ: 

Titular:  Senyora Marta Perpiñà Puig 
Suplent: Senyora Blanca Mairal Calvo 

 
 
• Associació CORNELLÀ PER LES DONES: 

Titular:  Senyora Lucia Folck Carmona 
Suplent: Senyora Aurora Mendo Sánchez 
Suplent: Amparo Centeno Prieto 

 
 
• Associació Familiars ALZHEIMER BAIX LLOBREGAT: 

Titular:  Senyora M. Clara Avellán Matas 
Suplent: Senyora M. Rosa Giner Quiñonero 
Suplent: Senyora Encarna Rodríguez Fernández 

 
 
• Associació C. Gallega Rosalia de Castro: 

Titular:  Senyora Amelia López López 
Suplent: Conchita Rodríguez 
Suplent: Carmen Linares 

 
 
• Associació DONES ARTEMIS: 

Titular:  Senyora M. Antònia Arajol Tor 
Suplent: Senyora Encarnación Planagumà 
Suplent: Senyora Lucinda Estruga Laporta 

 
 
• Associació Cultural Amigas de la Moda: 

Titular:  Senyora M. Carmen Flores Dominguez 
Suplent: Matilde Gómez Gómez 
Suplent: M. Carmen González Faz 

 
 
• Associació Prevención Asistencia y Seguimiento, S.L. (PAS, S.L.): 

Titular:  Senyora Pilar Ripoll Balagué 
Suplent: Senyora Carmen Carbonell Borrell 
Suplent: Senyora Avelina Marrero Trujillo 

 
 
• Associació DRECERA, S.C.C.L: 

Titular:  Senyora María Llamas Varela 
Suplent: Senyora Núria Cortés Sánchez 
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• Sindicat Comissions Obreres (CCOO) 

Titular:  Senyora Encarna Fernández Soria 
Suplent: Senyora Adelina Cobos Caballero 
Suplent: Senyora Antonia Lozano Moreno 

 
 
• Associació de Dones amb Iniciativa de Cornellà: 

Titular:  Senyora M. Teresa Moreno Cantero 
Suplent: Senyora Asunción Rodríguez Almeida 

 
 
 Segon.- Designar a la senyora Margarita Artal Serrat, com a 
Secretària del Consell Assessor de la Dona de Cornellà de Llobregat, amb les 
funcions atribuïdes a aquest càrrec per l’article 11 del seu Reglament Orgànic. 
  
 Tercer.- Comunicar aquests nomenaments a la Regidoria de 
Polítiques d’Igualtat i Integració, així com a les persones interessades, als 
efectes escaients. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en 
la primera sessió que es convoqui en compliment del que preveu l'article 22 
del ROM, en concordança amb l’article 38, del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que aquest decret fa referència a la designació dels diferents 
membres del Ple del Consell de la Dona. 
 
  
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
  
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ADMINISTRACIÓ 
PÚBLICA I INTERIOR  
 
 3.- Aprovar la convocatòria del procediment de participació 
dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de Llobregat en la determinació 
dels projectes de ciutat a impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, 
així com les seves bases reguladores, any 2007. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Atès que la participació ciutadana en els assumptes públics és un 
dels pilars bàsics de la democràcia, i que aquesta participació constitueix una 
dels fonaments essencials en les que descansa el concepte d’autonomia local i 
el Principi de subsidiarietat proclamats, tant per la Carta Europea 



26 

d’Autonomia Local com per l’article 2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, que tenen la seva raó de ser en el fet 
que el Municipi, per la seva proximitat al ciutadà, constitueixi la via 
immediata de participació ciutadana en els assumptes públics. 
 
 Atès que un dels elements determinants d’aquesta autonomia local 
el constitueix la potestat municipal d’autoorganització, que en aquest àmbit es 
posa de manifest en la possibilitat que els Ajuntaments, apoderats per la 
legislació bàsica reguladora del règim local, puguin regular les formes, mitjans 
i procediments per fer efectiva la participació dels ciutadans, amb l’únic límit 
de que cap d’aquests mitjans i procediments de participació constitueixin un 
menyscabament de les facultats de decisió dels òrgans representatius. 
 
 Atès que en exercici d’aquest apoderament, aquest Ajuntament va 
introduir una regulació de la informació i la participació ciutadana en el Títol 
VIII del Reglament Orgànic Municipal, en establir com a criteri d’actuació en el 
desenvolupament  de la seva activitat, el compromís de promoure i canalitzar 
la participació dels veïns i veïnes, i  la de les entitats, en les qüestions 
públiques i comunes del municipi, i la d’acostar la gestió municipal als 
ciutadans i ciutadanes, garantint l’equilibri i la solidaritat entre els diversos 
barris i sectors de la ciutat. 
 
 Atès que per a instrumentar  aquesta participació, a més, va crear 
òrgans diversos, Consells sectorials de participació, i va regular una sèrie de 
mitjans d’informació i participació en el seu article 169, però amb una 
clàusula oberta que permetés utilitzar qualsevol altre mitjà d’informació i 
participació que es considerés convenient en cada moment. 
 
 Atès que en base als fonaments legals anteriors, aquest 
Ajuntament, atenent l’acord unànime dels grups municipals pres a la sessió 
plenària del dia 25 de setembre de 2003, va donar un pas endavant en aquest 
camí i va promoure la primera convocatòria que va possibilitar que els veïns i 
les veïnes i les entitats ciutadanes poguessin participar activament promovent 
projectes a impulsar a la Ciutat que considerin més adequats. 
 
 Donat que, amb aquest objectiu, aquest  Ajuntament, mitjançant el 
present instrument, obre un nou procés de participació ciutadana. 
 
 La Presidenta de la Comissió Informativa d’ Administració Pública i 
Interior, a proposta de la Regidora de Polítiques d’Igualtat i d’Integració, eleva 
al Ple Municipal l’ aprovació dels següents  
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la convocatòria del procediment de participació 
dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de Llobregat en la determinació dels 
projectes de ciutat a impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, així com 
les seves bases reguladores, d’acord amb el text que s’adjunta al present acord 
i forma part integrant del mateix. 
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 Segon.- Publicar la  convocatòria i les seves bases en el Butlletí 
Oficial de la Província, en el Butlletí Municipal “Cornellà Informa”, en els 
Taules d’Anuncis de l’Ajuntament, Educació, Guàrdia Urbana, Via Pública, 
Escola Municipal de Música, Normalització Lingüística, Urbanisme, Cultura-
Esports-Joventut-Relacions Ciutadanes, Cooperació i Solidaritat, Centres 
d’Atenció Primària de Serveis Socials, Centres Cívics Municipals i 
Instal·lacions Esportives Municipals; i en la pàgina web de l’Ajuntament 
(http://www.cornellaweb.com). 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a totes les Entitats enregistrades 
a Cornellà de Llobregat i a tots els membres dels Consells Sectorials de 
participació.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la  senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que la primera convocatòria del 
procediment de participació dels ciutadans/es de Cornellà de Llobregat en la 
determinació dels projectes de ciutat, va ser l’any 2004, segons l’acord 
unànime de tots els grups municipals en la sessió plenària celebrada el dia 25 
de setembre de l’any 2003. 
 
 L’objectiu d’aquesta –com ja sabeu- és que els veïns/es i les entitats 
ciutadanes que així ho desitgin, puguin participar activament promovent 
projectes de ciutat per a impulsar a curt termini per aquest Ajuntament. 
 
 Es podran presentar propostes d’actuació consistents en projectes 
concrets, sempre que la seva quantia no excedeixi de 90.000,- euros que és el 
total destinat a aquest afecte. 
 
 Després seran sotmesos a anàlisi i avaluació de la Comissió de 
Selecció que és l’òrgan encarregat de seleccionar els projectes definitius. 
 
 Les bases del procés seran publicades en diferents mitjans locals de 
comunicació així com al Butlletí Oficial de la Província.   
 
 En aquest moment s’incorporen a la sessió la regidora i el regidor 
del Grup Municipal del PSC-PM, senyora Susana Cordero Rojas i senyor 
Manuel Ceballos Morillo. 
  
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EPM, 
senyora Maria Carmen Romero López, per manifestar que s’abstindran en 
aquest punt perquè pensem que des de l’any 2004 fins ara, ja podien haver 
aprofundit més en aquesta fórmula, ja que aquesta va ser un “parche” per 
sortir de la situació en la qual  estaven i en la que contínuament nosaltres 
demanàvem -com a Grup Municipal i com a Partit- que els pressupostos fossin 
més participatius. Això que es va fer va ser per sortir del pas.  
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 Penso que en aquest moment aquest camí ja està esgotat i hauríem 
de pensar –tenim capacitat per fer-ho, ja que som un ajuntament amb prou 
tradició i forma de funcionament intern- que hi ha models que s’estan fent per 
part d’ajuntaments socialistes, per part d’ajuntaments d’Esquerra Unida a la 
resta d’Espanya, que es debaten amb la ciutadania amb els agents implicats, 
que són els pressupostos participatius. 
 
 Es tracta només d’una partida que es discuteix d’una altra forma. 
Aquesta fórmula ens ha servit per sortir del pas, però crec que està exhaurida 
i que ja hauríem de pensar en un altre camí que fos més seriós i que 
respongués més a l’idea de participació col·lectiva, no individual.       
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que el seu vot 
serà d’abstenció, ja que subscric tot el que ha dit la companya d’Iniciativa i, a 
més a més, afegiria que tots som conscients que durant la campanya electoral 
ja va ser la pròpia ciutadania qui ens demandà a tots, altres mecanismes de 
participació ciutadana, i no podem continuar subscrivint aquesta participació 
a un únic projecte durant l’any amb una única partida pressupostària. 
 
 Tot seguit intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora 
Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que “menos da una piedra”. 
Gràcies a aquesta iniciativa s’han arreglat i s’han fet projectes que les 
associacions portaven temps reivindicant i, per tant, crec que les reformes o 
allò que es tracta de la ciutat, sí que ho ha de plantejar l’Equip de Govern -que 
per això ha estat elegit- i la ciutadania col·laborar i donar idees. 
 
 En aquest tema del pressupost m’agradaria que m’aclarissin si serà 
el mateix pressupost que s’ha fet o s’augmentarà en els pressupostos d’aquest 
any, o sigui, si mantenim la mateixa xifra -em sembla de 90.000,- euros-, o 
s’ampliarà. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Presidenta-Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i 
Interior, per manifestar que, pel que fa a la pregunta de la Portaveu del PP, sí 
serà el mateix import de 90.000,- euros. Respecte a les altres dues 
intervencions, dir que abstenir-se en una partida que ja té una dotació 
econòmica,  penso que el projecte s’ha d’endegar i, en tot cas, recollir les 
reflexions per a un futur.  
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que vol deixar algunes coses clares i així queden clares per a 
quatre anys. 
 
 Nosaltres, a la campanya electoral vam dir les coses molt clares, els 
que vàreu parlar de participació veu ser vosaltres, i les coses també estan 
clares i quina és la realitat electoral i qui demana a qui demana, per tant, 
primer cal aclarir això.  
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 Aquesta partida intenta dintre de la voluntat que té, que aquelles 
persones o entitats de la ciutat que volen aportar projectes ho facin, és un 
camí com altres camins que vam iniciar a l’anterior mandat i malauradament 
no han funcionat. Provablement en aquest mandat haurem de pensar més 
coses -com sempre-, per això són els mandats i per això són els processos, 
però ho vull deixar clar des de l’inici, ja que us ho vaig dir al Patronat que 
nosaltres en aquestes coses que diuen “participació”,  no hi estem d’acord.  
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 4.- Sol·licitar l’adhesió d’aquest Ajuntament al Conveni Marc, 
subscrit entre l’Administració General de l’Estat i l’Administració de la 
Generalitat de Catalunya en data 5 de juliol de 2007 per a la implantació 
d’un model integrat d’atenció al ciutadà en l’àmbit territorial de 
Catalunya. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist el text del Conveni Marc entre l’Administració General de 
l’Estat i l’Administració de la Generalitat de Catalunya signat en data 5 de 
juliol de 2007, publicat al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 
4935, de data 27 de juliol de 2007, per a la implantació d’un model integral 
d’Atenció al Ciutadà en l’àmbit territorial de Catalunya. 
 
 Atès que en aquest Conveni es preveu la col·laboració entre 
ambdues Administracions per al desenvolupament d’aquelles actuacions 
adients per a l’establiment d’una xarxa d’espais comuns d’atenció a la 
ciutadania. 
 
 Vist així mateix que l’indicat Conveni preveu que el 
desenvolupament d’actuacions serà en un doble àmbit: el de l’Administració 
General de l’Estat i el de les administracions autonòmiques i locals mitjançant 
convenis de col·laboració negociats i formalitzats per a aquest efecte. 
 
 Atès que l’esmentat conveni permetrà, entre d’altres, d’acord amb 
allò previst a l’article 38.4 b) de la Llei 30/1992, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, que els 
ciutadans puguin presentar, en els registres de les entitats locals de l’àmbit 
territorial de Catalunya que s’adhereixin voluntàriament, les sol·licituds, 
escrits i comunicacions adreçades als òrgans i entitats de drets públics de 
l’Administració General de l’Estat i de l’Administració de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Atès que aquest Ajuntament amb la finalitat de contribuir a facilitar 
l’atenció a la ciutadania considera oportú i convenient sol·licitar l’adhesió al 
Conveni Marc per a la implantació d’un model integral d’Atenció al Ciutadà en 
l’àmbit territorial de Catalunya. 
 
 Per tot això, la Presidenta de la Comissió Informativa 
d’Administració Pública i Interior, proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol·licitar l’adhesió d’aquest Ajuntament al Conveni Marc 
de col·laboració signat en data 5 de juliol de 2007, publicat al Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya núm. 4935 de data 27 de juliol de 2007, per a la 
implantació d’un model integrat d’Atenció al Ciutadà en l’àmbit territorial de 
Catalunya. 
 
 Segon.- Trametre el present acord a la Direcció General d’Atenció 
Ciutadana del Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya 
per al seu coneixement, tot seguint el procediment establert a la clàusula 
dotzena de l’esmentat conveni. 
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 Tercer.- Facultar al Sr. Alcalde, senyor Antonio Balmón Arévalo, 
per a la signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a l’Oficina Municipal d’Atenció al 
Ciutadà, per al seu coneixement i als efectes adients.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que fa referència a un Conveni que 
té com a objectiu la elaboració d’un model integrat d’atenció als ciutadans, 
que inclou la prestació de serveis d’informació, orientació, atenció i tramitació, 
amb especial ús dels mitjans informàtics, electrònics i telemàtics. 
 
 Aquest Conveni entre l’Administració General de l’Estat i la 
Generalitat de Catalunya, al qual s’adhereix l’Ajuntament de Cornellà, és en 
definitiva fer que l’Ajuntament -en aquest cas- sigui la finestra única on 
qualsevol ciutadà a la nostra ciutat pugui fer qualsevol gestió, 
independentment de l’administració a la que vagi adreçada.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 5.- Aprovar la cessió definitiva al Departament d’Educació i 
Universitats de la Generalitat, d’un terreny de 3.092 m2 en el Sector 
Famades per a la construcció d’un equipament escolar. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple en sessió celebrada el dia 27 de maig de 
2006, pel qual s’aprovava inicialment la cessió gratuïta d’una porció de terreny 
de 3.092 m2 i que forma part d’una major finca procedent de les cessions 
obligatòries del planejament del Polígon Industrial Famades, d’aquesta ciutat a 
favor del Departament d’Educació i Universitats de la Generalitat de 
Catalunya, per a la construcció d’un equipament escolar . 
 
 Vist l’ informe favorable  emès pel Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya de data 31 d’octubre del 2006.  
  
 Aquesta Comissió Informativa d’Interior i Comerç  proposa al Ple de 
l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
  

 Primer.- Aprovar definitivament l’acord de cessió gratuïta d’una 
porció de terreny per a la construcció d’un  equipament escolar que es descriu 
a continuació: 
 
 Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta:  
Departament  d’Educació i Universitats de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Descripció del bé objecte de cessió: Terreny de 3.092 m2,  que 
forma part d’una major finca procedent de les cessions obligatòries del 
planejament del Polígon Industrial Famades.  
 
 Els llinders de la parcel·la objecte de cessió són: al nord, sud i oest 
a través de tres rectes de 93 m, 33,24 m i 93 m, respectivament, amb la resta 
de la finca municipal de la qual procedeix i a l’est a través d’una recta de 
33,24 m amb el carrer Silici.  
 
 Segon.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
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 Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: 
Departament  d’Educació i Universitats de la Generalitat de Catalunya 
 
 Finalitat de la cessió:  Construcció d’equipament escolar. Els fins 
per als quals s’atorga la cessió han d’acomplir-se en el termini màxim de 5 
anys. 
 
 Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma 
perpètua i permanent. En el supòsit de què el bé cedit no es destini a l’ús 
previst, o es modifiqui la titularitat de la cessió sense l’autorització expressa de 
l’Ajuntament, revertirà automàticament de ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, d’acord amb les condicions de l’article 26 i 50 del Decret 336/1988 de 
17 d’octubre del Reglament de Patrimoni. 
 
 Tercer.- Formalitzar el present acord posteriorment mitjançant 
escriptura pública, essent totes les despeses que comporti la cessió incloses 
les notarials i registrals a càrrec del  Departament  d’Educació i Universitats 
de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Quart.- Facultar a l’ Alcalde senyor Antonio Balmón Arévalo, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
  Cinquè.- Comunicar el present acord al Departament d’ Educació i 
Universitats de la Generalitat de Catalunya, i als Departaments de Gestió 
Tributària, Urbanisme i Habitatge;  Polítiques de Ciutadania i a la Intervenció 
General, pels seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que aquest acord es refereix a 
l’escola nova d’Almeda, de la qual en aquests moments ja s’està redactant el 
projecte de construcció. En el seu moment es va fer l’aprovació inicial i avui el  
que sotmetem és l’aprovació definitiva. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
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Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'ACCIÓ TERRITORIAL I 
HABITATGE  
 
  6.- Aprovar inicialment el projecte bàsic i executiu de 
reforma i ampliació del casal d’avis a l’antiga Estació del Carrilet al barri 
d’Almeda. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres de reforma i ampliació del Casal d’Avis a 
l’Antiga Estació Carrilet, existent al barri d’Almeda de Cornellà de Llobregat, 
redactat per Montero-Gracia Arquitectes S.C.P., amb un pressupost d’execució 
per contracta de 618.578,69, Impost sobre el Valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe, emès en data 10 juliol de 2007, pel Cap de Projectes 
Públics i Espai Urbà, on posa de manifest que: “l’expedient contempla la 
reforma i ampliació del Casal d’Avis existent partint de les necessitats dels 
usuaris actuals de disposar de més espai per a les seves activitats així com 
incorporar un ascensor adaptat. Amb aquesta intervenció s’adequarà l’edifici 
tant a les necessitats funcionals com a les d’instal·lacions necessàries que un 
edifici d’aquestes característiques necessita. 
 
 Per tal de fer l’ampliació, prèviament s’enderrocaran els annexes de 
planta baixa que té l’edifici en el seu extrem nord-oest, així com la tribuna i la 
marquesina que hi ha a la façana d’accés, que presenta, aquesta última, 
segons els tècnics redactors del projecte, patologies estructurals. 
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 La reforma i ampliació que es realitza és la següent:  
 
• Planta Baixa:  

Es fa un nou accés pel centre de l’edifici per a millorar la distribució de la 
planta i la seva funcionalitat. L’ascensor adaptat es col·locarà al costat 
dels lavabos existents que pràcticament no es modifiquen. 
La sala polivalent existent s’amplia a 113m2. La solució constructiva per 
obtenir un únic espai és realitzar un estintolament en la façana nord-oest. 
I l’antic accés es transforma en sala de magatzem-instal·lacions-neteja. 

 
• Planta Primera: 

L’escala es manté en el mateix lloc. 
L’ascensor divideix en dos espais l’antiga sala de billar, transformant-lo en 
una sala de perruqueria i podologia i en el despatx de direcció del centre.  
L’antiga saleta es transforma en sala de TV i la sala de manualitats passa 
a ser sala de billar i office. 
 
A través d’un passadís, que crea un espai exterior terrassa sobre l’accés de 
l’edifici arribem a la part ampliada on trobem una sala polivalent i 
d’ordinadors i la nova sala de manualitats. 
 
La formalització constructiva d’aquest, en la part ampliada l’estructura es 
resoldrà amb pilars i lloses de formigó, mantenint però el mateix mòdul de 
crugia de l’edifici existent de 3m (resolt amb parets de càrrega) però 
obtenint espais més oberts gràcies a la solució estructural. Per tractar-se 
de dos sistemes estructurals diferenciats (edifici existent i ampliació), 
funcionaran de forma independent, preveient junta estructural en el seu 
punt de contacte, resolta mitjançant recolzament amb tacs de neoprè.  
 
A l’edifici existent, per tal d’augmentar amplades de pas i connectar amb 
l’ampliació, es realitzarà a través de diversos estintolaments. 
 
En relació als acabats, en façana es tractarà el sòcol de tota l’edificació de 
manera unitària, revestint tota la planta baixa amb Pedra de San Vicenç. 
Per contra, en planta primera es busca la diferenciació dels dos volums 
tant per la textura com en el color (part nova amb estuc tricapa amb 
acabat a la cal blanca i part antiga amb reboc ignifugat més fosc). A 
l’interior s’unificaran els acabats, introduint terratzo (resistència i 
manteniment) al paviment i fals sostre amb guies vistes tipus GYPTONE 
(bon manteniment). A la coberta, l’edifici antic mantindrà la teula àrab i la 
part nova serà coberta de graves amb pendents entre 1,5 i 2%. 
 
S’introdueix també una idea de reordenació de l’entorn. 
 
El projecte s’adapta a la Llei de promoció de l’accessibilitat  i de supressió 
de barreres arquitectòniques. També a la Normativa dotacional, Article 6. 
Equipament del Passeig dels Ferrocarrils Catalans. 
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Tots els materials emprats a l’obra, així com la seva col·locació, compliran 
totes les especificacions tècniques que marca la normativa. 
 
Es complirà també la normativa aplicable en matèria de seguretat i salut a 
l’obra (Reial Decret 1627/1997, de 24 d’octubre).  
 
En referència a Memòria Compliment del CTE: 
S’aplica la part I del CTE (excepte allò que faci referència a les exigències 
bàsiques)+DB SI, DB SU i DB HE + normativa anterior l CTE que no faci 
referència als DBs aplicats. 
 
El termini d’execució de les obres, serà de 12 mesos valorant la reducció 
de termini per part de l’empresa adjudicatària. El contractista haurà de 
garantir-la pel termini d’un any, i disposar d’una assegurança de risc a 
l’obra, que a criteri dels tècnics ascendeix a 120.000 euros. 
 
El contractista haurà de disposar d’una classificació empresarial, obeint lo 
disposat pel Reial Decret 1098/2001, de 12 d’octubre de 2001, de: Grup C 
categoria D. 
 
La direcció de les obres la portaran els tècnics: l’arquitecta tècnica Dioni 
Giménez i l’arquitecta Marta Gòdia. 
 
Es tracta d’un projecte d’obres ordinàries de reforma i ampliació, d’acord a 
l’establert a l’article 12.3 del decret 179/1995, de 13 de juny, pel que 
s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis locals, el projecte 
redactat per Montero-Gracia Arquitectes S.C.P. , d’acord a l’article 24 del 
citat decret, està complert i, per tant, es pot procedir a l’aprovació inicial 
del mateix”. 

 
 Atès el que estableixen els articles 12 i següents, i 37 i següents del 
Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, pel que fa a les obres locals ordinàries i al 
procediment per a la seva aprovació. 
 
 Vist l’informe en sentit favorable, emès en data 14 de setembre de 
2007, per la cap administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 
 Vist allò que estableix l’article 22.2ñ) de la llei 7/1985 de 2 d’abril, 
regulador de les bases de règim local. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Acció  
Territorial  i Habitatge  proposa al Ple, l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 

 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d’obres de reforma i 
ampliació  del Casal d’Avis a l’Antiga Estació Carrilet, existent al barri 
d’Almeda de Cornellà de Llobregat, redactat per Montero-Gracia Arquitectes 



37 

S.C.P., amb un pressupost d’execució per contracta de 618.578,69, Impost 
sobre el Valor afegit inclòs. 
 
 Segon.-  Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que les persones que es considerin interessades puguin efectuar les 
al·legacions,  reclamacions i/o suggeriments que estimin convenients.  
 
 Tercer.- Transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
presentat al·legacions, reclamacions i/o suggeriments que suposin 
modificacions al projecte, aquest s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Quart.- Designar la direcció facultativa de les obres a l’arquitecta 
tècnica Dioni Gimènez i l’arquitecta Sra. Marta Gòdia. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord a les senyores Dioni Gimènez, 
Marta Godia, així com a Montero-Gracia Arquitectes S.C.P. i al Departament 
de Contractació-Patrimoni,  pel seu coneixement i efectes.”  
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest és un projecte que contempla gairebé 
duplicar l’espai que té aquest Casal, dotar-lo d’accessibilitat i es col·loca un 
ascensor, hi ha una sala polivalent i hi ha sales per a diferents activitats que 
han de fer. És un projecte que s’ha pactat amb els usuaris i el cost és 
aproximadament de 670.000 euros.  
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, s’alegren 
profundament de què finalment aquest projecte, llargament esperat per la gent 
gran d’Almeda i per tot el barri prengui forma. Ens consta que aquest projecte  
ha estat consensuat i ha estat participatiu per tots els seus usuaris. Felicitats 
doncs al Casal d’Avis Almeda i a les persones que estan aquí representant-lo. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
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Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
  7.- Desestimar el recurs de reposició interposat per la 
senyora Josefa Marigó Marigó, i la sol·licitud d’ampliació dels terminis 
efectuada per la senyora Anna Maria Segura Mas (en representació de la 
senyora Antonia Pañella Brau i fills i el senyor Salvador Colominas 
Tutusaus), contra l’acord plenari de data 26 de juliol de 2007, d’aprovació 
definitiva de l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta 
dels terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó del 
Litoral i la perllongació de l’avinguda Maresme.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'expedient instruït per a l’expropiació pel sistema de taxació 
conjunta dels terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó 
del Litoral i la perllongació de l’avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà.  
 
 Vist l’acord del Ple de data 26 d’abril de 2007 mitjançant el qual 
s’aprova inicialment l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta 
dels terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó del Litoral 
i la perllongació de l’avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat, i es sotmetia 
a informació pública mitjançant la inserció d’edictes al  Butlletí Oficial de la 
Província número 116 de data 15-5-2007, en el Diario “El Periodico de 
Catalunya” en data 11-5-2007, i en el tauler d’anuncis municipal de 14-5-
2007 al 14-6-2007. 
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 Vist l’acord plenari de data 26 de juliol de 2007 per qual s’aprova 
definitivament l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels 
terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la 
perllongació de l’Avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat, es declara la 
urgència de l’ocupació dels béns i drets afectats i s’adverteix a les persones 
interessades que la manca de pronunciament en el termini dels 20 dies 
següents a la notificació del full d’apreuament es considerarà com una 
acceptació de la valoració fitxada, entenent-se que la valoració ha estat 
definitivament determinada.  
 
 Vist que en data 28 de juliol de 2007, es publica l’esmentat acord al 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, número 180.  
 
 Vist el recurs de reposició interposat per la senyora Josefa Marigó 
Marigó, en data 6 d’agost de 2007, número de registre d’entrada 29625, i 
documentació complementària presentada en data 10 d’agost, número de 
registre d’entrada 30146, contra l’acord d’aprovació definitiva de l’expedient 
d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels terrenys compresos entre 
l’actual carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la perllongació de l’Avinguda 
Maresme de Cornellà de Llobregat, al qual sol·licita que s’annexi al 
procediment expropiatori la resta de la parcel·la núm. 371. 
 
 Vist l’escrit presentat per la senyora Anna Maria Segura Mas, en 
representació de la senyora Antonia Pañella Brau i fills i el senyor Salvador 
Colominas Tutusaus, en data 8 d’agost de 2007, número de registre d’entrada 
29929, al qual manifesta la notificació de l’acord d’aprovació definitiva de 
l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels terrenys 
compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la 
perllongació de l’Avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat, i demana una 
ampliació del termini per tal de respondre. 
 
 Vist l’escrit de data 1 d’agost de 2007, de la Delegació Especial de 
Economia i Hisenda de Barcelona del Ministeri d’Economia  i Hisenda, 
redactat en data 30 de juliol de 2007 pel senyor Josep Mª Andreu Badell, 
Arquitecte Cap de la Unitat Tècnic-Facultatitiu, a petició del Servei de 
Patrimoni de l’Estat, en relació amb les finques números 6 i 8, de titularitat 
desconeguda, de l’Expedient d’Expropiació pel sistema de Taxació Conjunta 
dels terrenys compresos entre l’actual Carretera del Prat, el Cinturó del Litoral 
i la prolongació de la Avinguda del Maresme de Cornellà, on manifesta que les 
finques abans esmentades, segons el cadastre de rústiques pertanyen a la 
Demarcació de Carreteres i una part al senyor al senyora Alberto Busquest 
Olivé. 
 
 Vistos els informes del tècnic redactor de projecte, senyor Ricard A. 
Casademont de data 12 de setembre de 2007, un en relació a les sol·licituds 
formulades per la senyora Josefa Marigó Marigó, la senyora Anna Maria 
Segura Mas, mandataria verbal de la senyora Antonia Peñella Brau i del 
senyor Salvador Colominas Tutusaus i un altre en relació a l’escrit de la 
Delegació Especial de Economia i Hisenda de Barcelona del Ministeri 



40 

d’Economia  i Hisenda, obrants a l’expedient i que forma part integrant del 
present acord com a annex 1 i 2 respectivament. 
 
 Vist l’informe de la cap del departament administratiu d’Urbanisme 
de data 13 de setembre de 2007, obrant a l’expedient, el qual assenyala que de 
conformitat amb allò establert a l’article 107.c) del Decret Legislatiu 1/2005, 
de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de 
Catalunya, la resolució del projecte d’expropiació ha d’ésser notificada a les 
persones titulars de béns i drets afectats. La notificació ha d’advertir a les 
persones interessades que la manca de pronunciament en el termini dels 20 
dies següents a la notificació del full d’apreuament es considerarà com una 
acceptació de la valoració fitxada, entenent-se que la valoració ha estat 
definitivament determinada. Si les persones interessades, en el termini 
assenyalat, manifesten per escrit la seva disconformitat amb la valoració 
aprovada, l’administració ha de transferir l’expedient al Jurat d’Expropiació de 
Catalunya, per a que determini la valoració. 
 
 De conformitat amb allò establert a l’article 49 de la Llei 30/1992, 
de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del 
procediment administratiu comú, l’administració podrà concedir ampliació 
dels terminis establerts, si les circumstàncies així ho aconsellen i amb això no 
es perjudiquin drets de tercers . Atès que l’ampliació de termini sol·licitada no 
és aconsellable per les circumstàncies que es produeixen (l’expedient ha estat 
ha disposició del sol·licitant i se’ls ha notificat totes i cadascuna de les 
actuacions) , i aquesta ampliació pot perjudicar a tercers, que sí poden haver 
realitzat els tràmits en el termini atorgat. 
 
 Igualment, l’argument assenyalat a l’escrit de que necessitaven una 
ampliació del termini per tal de resoldre les discrepàncies, no procedeix, ja que 
les mateixes al·legacions van ser efectuades a la fase d’aprovació inicial i ja 
van ser resoltes en sentit desestimatori a l’acord d’aprovació definitiva, per la 
qual cosa, i de conformitat amb l’article 107.c) del Decret Legislatiu 1/2005, 
de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de 
Catalunya , les diferències en quant a la valoració s’han de resoldre davant el   
Jurat d’Expropiació de Catalunya, òrgan administratiu de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114 en 
relació a l’adopció d’acords municipals. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
       
 Primer.- Desestimar el recurs de reposició interposat per la senyora 
Josefa Marigó Marigó, en data 6 d’agost de 2007, número de registre d’entrada 
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29625, contra l’acord plenari de data 26 de juliol de 2007, d’aprovació 
definitiva de l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels 
terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la 
perllongació de l’Avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat,  en el sentit que 
es recull a l’informe del tècnic redactor de projecte, senyor Ricard A. 
Casademont, de data 12 de setembre de 2007 i que forma part integrant del 
present acord com a annex 1. 
 
 Segon.- Desestimar la sol·licitud d’ampliació de termini efectuada 
per la senyora Anna Maria Segura Mas, en representació de la senyora 
Antonia Pañella Brau i fills i el senyor Salvador Colominas Tutusaus, en data 
8 d’agost de 2007, número de registre d’entrada 29929, pels motius 
assenyalats a  la part expositiva del present acord. 
  
 Tercer.- No prendre en consideració la sol·licitud realitzada per la 
Delegació Especial d’Economia i Hisenda de Barcelona del Ministeri 
d’Economia  i Hisenda, en el sentit que es recull a l’informe del tècnic redactor 
del projecte  Sr. Ricard A. Casademont, de data 12 de setembre de 2007 i que 
forma part integrant del present acord com a annex 2. 
 
 Quart.- Transferir l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació 
conjunta dels terrenys compresos entre l’actual carretera del Prat, el Cinturó 
del Litoral i la perllongació de l’Avinguda Maresme de Cornellà de Llobregat,  al 
Jurat d’Expropiació de Catalunya, per tal de determinar les valoracions de les 
finques números 2, 5 i 7.   
 
 Cinquè.- Notificar el present acord als interessats, als efectes 
oportuns.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest tema és aquell on s’ha de fer el carrer que 
ha de permetre entrar dintre del nou Estadi de l’Espanyol, per evitar que hi 
hagin més aglomeracions de cotxes. Es desestima el recurs ja que considerem 
que estan demanant uns terrenys que ja van ser expropiats abans pel 
Ministeri i, per tant, acceptar-ho seria expropiar-los dues vegades.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
  8.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del PGM-
76 de l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes Especiales” i la zona 
18 r1 de la carretera d’Esplugues i l’Espai Pius XII. 
 
 DICTAMEN 
  
 “Vist l’expedient de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit 
discontinu format pel sector “Tintes Especials” i la zona 18 r1 de la Carretera 
d’Esplugues en aquest terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
 
 Vist l'acord del Ple de data 22 de febrer de 2007, en virtut del qual 
s’aprova inicialment l’esmentada modificació del Pla General Metropolità de 
1976, i s’acorda  la seva publicació mitjançant inserció d’edictes en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona numero 62  de data 13-3-2007,  en el diari 
“ El Periódico de Catalunya” del dia 7-3-2007, al diari de “La Vanguardia” del 
dia 8-3-2007, i publica al tauler d’anuncis municipals entre el 6 de març i el 7 
d’abril de 2007. 
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 Vist que s’han presentat al·legacions i suggeriments durant el 
termini d’exposició pública que tot seguit es relacionen:  
 

Sr. Carlos Hervás Alvarez en nom de la mercantil Serset Invest, 
Societat Limitada, de data 8 de març de 2007, registre general 
d’entrada a l’Ajuntament número 8814, on comunica el domicili 
actual a efectes de notificació. 
 
Sra. Rosa Junyent i Balasch de data 28 de març de 2007, registre 
general d’entrada a l’Ajuntament número 11789, on manifesta que 
el senyor Miquel Angel Pigem i de las Heras ha deixat de ser el 
mandatari verbal dels germans Junyent i Balasch i el nou domicili a 
efectes de notificacions. 
 
Sr. Francesc Cuxart Olivé,  de data 30 de març de 2007, registre 
general d’entrada a l’Ajuntament número 12167, on manifesta: que 
les finques 1, 2  i 3, de la seva propietat, siguin considerades com a 
sòl urbà consolidat i per tant excloses de l’àmbit de la modificació; i 
que la totalitat de l’àmbit objecte de Modificació s’inclogui en el 
polígon d’actuació urbanística, es a dir  que el sostre provinent de la 
zona 18 r1 de la carretera d’Esplugues i de Pius XII participi a les 
despeses d’urbanització de la modificació.  
 
Sr. Jordi Abel Fabre,  en representació del senyor Angel Beltran 
Corachán de data 16 d’abril de 2007, registre general d’entrada a 
l’Ajuntament número 13797, on  demana: considerar la finca 
ubicada en el carrer Almirall Vierna  21 com a sòl urbà consolidat,  
a efectes de la seva exclusió del polígon d’actuació; que la totalitat 
de l’àmbit objecte de la modificació s’inclogui en el polígon 
d’actuació; que s’augmenti l’edificabilitat per l’ús residencial del 
sector; que les despeses d’urbanització, pel reajustament del carrer 
Avinguda del Baix Llobregat, no siguin a càrrec del sector i que 
l’administració participi en qualsevol augment de les despeses que 
pugui haver-hi, durant el desenvolupament urbanístic de la 
modificació, respecte a l’import previst en l’Estudi Econòmic-
financer),  
 
Sra. Sonia Alvarez Fernàndez, de data 14 de juny de 2007 registre 
general d’entrada a l’Ajuntament número 22847, on sol·licita sigui 
reconeguda com a propietària de l’habitatge del carrer 
d’Empordanès número 8. 

 
 Vist l’informe del tècnic redactor del projecte senyor Ricard Antoni 
Casademont i Altimira, en relació  a les al·legacions formulades en el període 
d’exposició pública de l’aprovació inicial, obrant a l’expedient i que forma part 
integrant del present acord.   
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 Vist l’informe de  la cap tècnic d’Urbanisme de data 7 de setembre 
de 2007, obrant a l’expedient i posant de manifest que “com a conseqüència 
de les  modificacions introduïdes a l’expedient arrel de les al·legacions, s’han 
corregit una sèrie d’incongruències o contradiccions detectades (les 
determinacions de les fitxes normatives no coincidien amb el plànol 
d’ordenació, i s’ha afegit els quadres de sostre un quadre resum per unitats 
edificatòries, així com la correcció de l’errada material detectada a la superfície 
exclosa de l’àmbit d’actuació, que fa  que l’acceptació de la finca  del carrer 
Almirall Vierna 21 com a sòl urbà consolidat no modifiqui la superfície del 
sector Tintes Especials , i per tant els paràmetres urbanístics de les diferents 
zones es mantenen), a més s’ha completant l’expedient ampliant l’Estudi de 
Mobilitat sostenible amb els plànols d’itineraris, existents i proposats, per 
vianants, i completant l’informe Medi ambiental amb un estudi d’Assolejament 
i els plànols de xarxes d’abastament d’aigua en l’estat actual i en la proposta.  
 
Les rectificacions introduïdes a l’expedient com a conseqüència de l’acceptació 
parcial de les al·legacions i de les subasanacions de les contradiccions o 
incoherències  detectades, són modificacions de detall. 
 
L’expedient de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit discontinu format 
pel sector “Tintes especials”, la zona 18 r1 de la Carretera d’Esplugues, i 
l’espai de Pius XII al terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Casademont i Altamira, d’acord al Pla General Metropolità, 
al Reglament de la Llei d’Urbanisme i al Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de 
juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, està complet, i 
per tant es pot procedir a l’aprovació provisional  pel Ple de l’Ajuntament en 
els termes establerts per l’article 83 de la Llei d’Urbanisme.” 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 12 de 
setembre de 2007, obrant a l’expedient. 
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Estimar les al·legacions formulades pel senyor Carlos 
Hervás Alvarez en nom de la mercantil Serset Invest, Societat Limitada, i de la 
senyora Rosa Junyent i Balasch en nom propi i dels seus germans Rosa, Oriol 
i Roger , en el sentit del canvi de domicili a efectes de notificacions. 
 
 Segon.- Estimar parcialment l’al·legació formulada pel senyors  
Francesc Cuxart Olivé, i la formulada pel senyor Jordi Abel Fabre,  que actua 
en representació del senyor Angel Beltran Corachán, en el sentit que es recull 
a l’informe del tècnic redactor del projecte i que forma part integrant del 
present acord. 
 
 Tercer.- Estimar l’al·legació formulada per la senyora Sonia Alvarez 
Fernàndez, en el sentit que es recull a l’informe tècnic redactor del projecte i 
que forma part integrant del present acord. 
 
 Quart.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del PGM-76 
de l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes Especials” i la zona 18 r1 de la 
Carretera d’Esplugues i l’Espai Pius XII, en aquest terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i 
Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentada 
modificació puntual del Pla General Metropolità 1976, per a la seva aprovació 
definitiva 
 
 Sisè.- Notificar el present a tots els interessats pel seu coneixement 
i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que al document hi ha tres zones. Hi hauria 
edificabilitat del sector Siemens de la carretera d’Esplugues, que hi aniria al 
sector de Tintes Especiales i l’altre sector de l’espai Pius XIIè. La 
reurbanització de tot aquest espai seria pagada amb un conveni amb la gent 
que fa aquests habitatges. Com tots sabeu, els habitatges serien 200 lliures i 
100 públics. I és la tercera vegada que aquest assumpte ve al Ple. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 9.- Sotmetre a informació pública, el projecte de Modificació 
puntual del PGM-76 a l’àmbit de la fàbrica Siemens, de Cornellà de 
Llobregat, promogut per l’empresa SIEMENS, S.A. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del PGM-76 a l’àmbit de la 
fàbrica Siemens, de Cornellà de Llobregat, promogut per l’empresa SIEMENS, 
S.A. i redactat per l’arquitecte Margarita M. Alonso Arias.  
 
 Vist l’informe tècnic de data 13 de setembre de 2007 al qual 
s’informa que l’objectiu general de la modificació és la connexió, a través d’una 
passarel·la, de les dues zones del compleix de Siemens separades pel carrer 
Lluís Muntades, de tal manera que el fluix de treballadors cap el menjador, 
cafeteria, zona de logística i aparcament de l’empresa, es realitzi sense cap 
tipus de risc. Això implica que s’estableix una servitud de pas en alçada sobre 
el vial. La qualificació urbanística de la passarel·la serà de zona industrial 
(clau 22a) igual que la resta del solar propietat de Siemens. L’expedient de 
modificació puntual del PGM-76 a l’àmbit de la factoria Siemens de Cornellà 
de Llobregat, és d’acord al Pla General Metropolità, al Decret Legislatiu 
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’Urbanisme, i 
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al Reglament de la Llei, té el grau de concreció suficient per procedir a la seva 
exposició pública per tal de garantir la participació ciutadana. 
 
 Atesos els articles l’article 8 i 83.7 del Decret 1/2005, de 26 de 
juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, i 
article 106 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme, referents a la publicitat i participació en els 
processos de planejament i de gestió urbanística  i l’audiència als ajuntaments 
limítrofes. 
 
 Vist l’informe de la Cap Administrativa d’Urbanisme de data  14 de 
setembre de 2007. 
 
       Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 
     ACORDS  
 
       Primer.- Sotmetre a informació pública, el projecte de Modificació 
puntual del PGM-76 a l’àmbit de la fàbrica Siemens, de Cornellà de Llobregat, 
promogut per l’empresa SIEMENS, S.A., redactat per l’arquitecte Margarita M. 
Alonso Arias.  
 
 Segon.- Publicar el present acord, mitjançant inserció d’Edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província, en un dels diaris de major difusió de la 
província, així com a la web municipal, per un període de trenta dies, als 
efectes que durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el 
seu cas, d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als  Ajuntaments de Sant Joan 
Despí, de El Prat de Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, i d’Esplugues de Llobregat, com ajuntaments limítrofs, i a tots els 
interessats pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que això és una cosa tan senzilla com autoritzar una 
passarel·la que uneixi els edificis que han quedat de Siemens, perquè els 
treballadors no hagin de sortir al carrer per entrar i sortir d’un edifici a un 
altre. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
  10.- Aprovar el Text Refós del Pla Especial de Millora Urbana, 
per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer Silici entre el carrer 
de Roselló i la carretera de l’Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, 
promogut per l’empresa propietària del solar LUT, S.A. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial de millora 
urbana, per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el 
carrer de Roselló i la carretera de l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, 
promogut per l'empresa propietària del solar LUT, SA i redactat per l'arquitecte 
Josep Mª Aguiló Ratto. 
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 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 4 d’octubre de 
2006, en virtut del qual s’aprova inicialment l’esmentada Pla Especial, i 
s’acorda la seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona (en data 1 de novembre de 2006), en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya (en data 6 de novembre de 2006) en el diari “ El 
Periódico de Catalunya” (de data 3 de novembre de 2006) i al tauler d’anuncis 
de la corporació (de 3 de novembre al 4 de desembre de 2006), sense que 
durant aquests terminis s’hagin presentat cap al·legacions ni suggeriments.  
 
 Vist l’acord plenari de data 25 de gener de 2007, pel qual s’aprova 
provisionalment el Pla Especial de millora urbana, per ampliació d’usos, de la 
parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el carrer de Roselló i la carretera de 
l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, i el mateix és remès a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona per a tramitar l’aprovació definitiva del 
mateix. 
 
 Vist l’acord de  la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona de 
data 26 d’abril de 2007, al qual suspèn l’aprovació definitiva de l’esmentat Pla 
Especial fins a la presentació d’un Text Refós que incorpori les prescripcions 
que es poguessin derivar d’informe de la Direcció General de Comerç. 
 
 Vist que en data 10 de juliol de 2007, el Departament d’Innovació, 
Universitats i Empresa de la Generalitat de Catalunya, remet informe  relatiu 
al Pla especial de millora urbana, per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada 
al carrer de Silici entre el carrer de Roselló i la carretera de l'Hospitalet, de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Vista a instància presentada pel senyor Luis Carrillo Lastao, en 
representació de LUT, S.A. on acompanya el corresponent text refós. 
 
 Vist l’informe de l’arquitecte municipal de data 12 de setembre de 
2007, al qual conclou que el text refós, redactat per l’arquitecte Josep M. 
Aguiló i Ratto, inclou les prescripcions imposades per la Comissió 
d’Equipaments Comercials de la Direcció General de Comerç, i per tant es pot 
procedir a la seva aprovació pel Ple. 
 
 Vist l’informe de la cap del departament administratiu d’Urbanisme 
de data  14 de setembre de 2007, obrant a l’expedient. 
 
       Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114 en 
relació a l’adopció d’acords municipals. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 

       
 Primer.- Aprovar el Text Refós del Pla Especial de millora urbana, 
per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el carrer 
de Roselló i la carretera de l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, promogut per 
l'empresa propietària del solar LUT, SA i redactat per l'arquitecte Josep Mª 
Aguiló Ratto. 
 

 Segon.-  Trametre l’esmentat Text Refós a Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona per a la continuació tramitar l’aprovació definitiva 
del  Pla Especial de millora urbana, per ampliació d’usos, de la parcel·la 
ubicada al carrer de Silici entre el carrer de Roselló i la carretera de 
l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a la mercantil LUT, S.A. i a tots 
els  interessats, als efectes oportuns.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest Projecte ja es va aprovar inicial i 
provisionalment per l’Ajuntament. La Generalitat ens ha fet un parell de 
reflexions en un Text Refós, que no afecta a allò que és l’aprovació del Pla. 
Aquest Text Refós i tot el planejament el que permet és que en aquest edifici hi 
hagin més activitat de les que hi havien abans.   
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que agrairia al Tinent 
d’Alcalde  senyor Martínez Flor que ens aclarís -ja que no em va quedar clar en 
la Comissió Informativa- quin tipus d’activitats s’hi faran, si és que ja se sap. 
 
 Novament pren la paraula el senyor Martínez Flor per manifestar 
que les activitats que fan són les que es poden fer en la zona de terciari, o 
sigui, poden haver oficines, bancs, pot haver una cosa que abans no permetia 
i és que es considera activitat els menjadors de l’empresa que tenen donats a 
uns altres, no podien anar tampoc com a menjadors de l’empresa si és una 
altra gent la que fa l’activitat de menjador, o sigui, coses de terciari, oficines, i 
demés tipus d’activitats, és el mateix però en lloc de ser una sola empresa 
poden haver set o vuit empreses en el mateix edifici.   
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 

MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 11.- Declarar d’interès especial per concórrer circumstàncies 
socials, la reforma i ampliació del CEIP Alexandre Galí, a la finca del c/ 
Cirerer, núm. 1-7 i concedir una bonificació del 95% de la quota de 
l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres que resulti de la 
corresponent autoliquidació. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit de data 6 de juny de 2007 presentat pel director dels 
Serveis Territorials al Baix Llobregat-Anoia del Departament d’Educació de la 
Generalitat de Catalunya, senyor Jaume Graells i Veguin (que actua  per 
delegació segons Resolució de 30 de gener de 2006, publicada al DOGC de 6 
de febrer de 2006), amb registre d’entrada a l’Ajuntament número 22.961 de 
14 de juny de 2007, sol·licitant  la declaració d’interès especial o utilitat 
municipal la reforma i ampliació  del C.E.I.P. Alexandre Galí, a la finca del 
carrer Cirerer  número 1-7 i subsegüent concessió de la màxima bonificació a 
les liquidacions corresponents. 
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 Vist que en data 14 de juny de 2007 la Generalitat de Catalunya – 
Departament d’Educació- Serveis Territorials al Baix Llobregat – Anoia ha 
sol·licitat llicència municipal per a la reforma i ampliació del C.E.I.P. 
Alexandre Galí, a la finca del carrer Cirerer  número 1-7. 
 
   Vist l’informe de data  20 de juliol de 2007 emès per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme. 
 
   Atès que l’article 4.3 de l’Ordenança Fiscal número 5 reguladora de 
l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres, recull la possibilitat 
d’atorgar una bonificació del 95% de la quota d’aquest Impost, a les 
construccions, instal·lacions i obres declarades d’interès especial o utilitat 
municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-artístiques 
o de foment de l’ocupació. 
 
   Atès que aquesta declaració correspon al Ple de l’Ajuntament 
d’acord amb l’article esmentat i amb l’article 103.2.a) del Text Refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, i que l’haurà de sol·licitar el subjecte passiu. 
 
   Atès que per tot l’exposat, en el present cas, es considera que en 
particular concorren circumstàncies socials. 
 
   El sotasignat, Alcalde-President, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Declarar d’interès especial per concórrer circumstàncies 
socials, la reforma i ampliació  del C.E.I.P. Alexandre Galí, a la finca del carrer 
Cirerer  número 1-7. 
 
   Segon.- Concedir una bonificació del 95% de la quota de l’Impost 
sobre Construccions, Instal·lacions i Obres que resulti de l’autoliquidació que 
practiqui el subjecte passiu Generalitat de Catalunya- Departament 
d’Educació- Serveis Territorials al Baix Llobregat-Anoia en relació a l’expedient 
d’obra major número 69/2007. 
 
   Tercer.- Notificar el present acord a la Generalitat de Catalunya – 
Departament d’Educació- i al Departament d’Urbanisme, Habitatge i 
infrastructures.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat,  es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que el que fem és que declarem d’interès especial aquesta reforma 
i a partir d’aquí, podem donar aquesta bonificació del 95% en aquest impost.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 12.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits núm. 19/07 
del Pressupost de l’Ajuntament, per transferència de crèdit entre 
partides, crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria, baixes per anul·lació de despeses i majors 
ingressos. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per transferència entre 
partides del Departament de Recursos Humans, motivada per atendre les 
previsions legals relacionades amb els increments salarials dels empleats de 
l’Ajuntament, per un import total de 63.520 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del 
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Departament de Via Pública, motivada per la creació d’una nova partida per 
l’aplicació de les despeses que es poden originar per reparació als mercats 
municipals, i per atendre obligacions contractuals i necessitats fins a final 
d’exercici del contracte de conservació de jardins i zones verdes, per un import 
total de 55.119 euros. 
 
 Vistes les sol·licituds de modificació de crèdit del Departament de 
Salut Pública i Acció Social, per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivades per l’atorgament de subvencions 
nominatives a entitats de la ciutat, i la necessitat de crear una partida per 
atendre les despeses de reparació de maquinaria, per un import total de 
15.325 euros. 
 
 Vista la petició de modificació de crèdits del Departament de Serveis 
Generals, de suplement de crèdit amb càrrec a majors ingressos, motivada per 
l’abonament de l’assegurança per danys causats a la centraleta per caiguda de 
raig, per import de 2.634,36 euros. 
 
 Vist que l’ampliació de l’àmbit de les obres de millora de la vialitat 
de l’Avinguda del Parc, dóna lloc a un increment del finançament a aportar per 
l’Ajuntament de Cornellà, segons l’Addenda del Conveni de Col·laboració 
signat amb la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, es fa necessari suplementar la partida en 734.308,75 euros. 
 
 Vista la sol·licitud d’ampliació de subvenció de la Fundació Privada 
per a l’Atenció a Persones Depenents, motivada per a la realització de 
l’activitat Xec Domicilia, i per un import de 8.600 euros. 
 
 Vist que l’aportació de l’Ajuntament de Cornellà a la Mancomunitat 
de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, per la participació en els 
tributs de l’estat, resultant de la liquidació definitiva de l’exercici 2005 i de la 
liquidació a compte de l’exercici 2006 ascendeix a 139.641.60 euros, cal 
suplementar la partida amb càrrec al Romanent de Tresoreria. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdits per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria del Departament 
de Serveis Informàtics, motivada per l’adquisició de material informàtic, 
substitució d’ordinadors i adquisició d’una impresora-scaner-fotocopiadora, 
per preveure contractes i feines de manteniment fins a final d’exercici, i per la 
creació de la partida de Despeses diverses, per un import total de 25.500 
euros. 
 
 Vista la petició de modificació de crèdits del Departament de 
Cultura, per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria, 
motivada per l’execució del contracte de muntatge de tarimes, per import de 
83.000 euros. 
 
 Vista la necessitat de reconèixer crèdits d’exercicis tancats, no 
reconeguts en el seu moment, per als quals no existeix dotació adequada o 
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suficient al vigent Pressupost, dels Departaments de Relacions Ciutadanes, 
Cultura, Esports i Treball, per un import total de 2.618,91 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2007. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 L’Alcaldia-Presidència, de conformitat amb el que estableix l’article 
16.1.a) i b) de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’any 2007, proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
19/2007 per transferència de crèdit entre partides, crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de Tresoreria, baixes per 
anul·lació de despeses i majors ingressos que es proposa, segons el següent 
detall i resum per capítols: 
 

TRANSFERÈNCIA ENTRE PARTIDES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

03.111B0.1210000 R.C./GABINET D'ALCALDIA 29.003,00 648,00 0,00 29.651,00

03.121A0.1210000 R.C./RECURSOS HUMANS 133.551,00 2.054,00 0,00 135.605,00

03.121A0.1500000 PRODUCT./RECURSOS HUMANS 35.560,00 0,00 4.000,00 31.560,00

03.121B0.1210000 R.C./INFORMÀTICA 94.614,00 956,00 0,00 95.570,00

03.121B0.1500000 PRODUCT./INFORMÀTICA 18.666,00 0,00 956,00 17.710,00

03.121C0.1210000 R.C./SERVEIS GENERALS 40.478,00 747,00 0,00 41.225,00

03.121C0.1500000 PRODUCT./SERVEIS GENERALS 12.506,00 0,00 747,00 11.759,00

03.121C1.1210000 R.C./CONSERGERIA     58.634,00 1.037,00 0,00 59.671,00

03.121C1.1500000 PRODUCT./CONSERGERIA 20.893,00 0,00 1.037,00 19.856,00

03.121D0.1210000 R.C./SECRETARIA GENERAL 169.260,00 1.867,00 0,00 171.127,00

03.121E0.1210000 R.C./CONTRACTACIÓ 60.035,00 934,00 0,00 60.969,00

03.121E0.1500000 PRODUCT./CONTRACTACIÓ 16.093,00 0,00 934,00 15.159,00

03.121E1.1210000 R.C./COMPRES 14.646,00 373,00 0,00 15.019,00

03.121E1.1500000 PRODUCT./COMPRES 6.216,00 0,00 373,00 5.843,00

03.121F0.1210000 R.C./ARXIU 32.302,00 747,00 0,00 33.049,00

03.121H0.1210000 R.C./ACTIVITATS 78.952,00 1.494,00 0,00 80.446,00

03.222A0.1500000 
PRODUCT./DIR I ADM. GUARDIA 
URBANA 33.316,00 0,00 1.307,00 32.009,00

03.222B0.1210000 R.C./SEGURETAT CIUTADANA 1.043.399,00 13.073,00 0,00 1.056.472,00

03.222B0.1500000 PRODUCT./SEGURETAT CIUTADANA 444.575,00 0,00 15.000,00 429.575,00

03.222C0.1210000 R.C./PREVENCIÓ I CONVIVÈNCIA 203.684,00 2.241,00 0,00 205.925,00

03.222C0.1500000 PRODUCT./PREVENCIÓ I CONVIVÈNCIA 79.278,00 0,00 2.241,00 77.037,00
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03.222D0.1210000 R.C./SEGURETAT VIÀRIA 209.899,00 2.614,00 0,00 212.513,00

03.222D0.1500000 PRODUCT./SEGURETAT VIÀRIA 90.605,00 0,00 4.000,00 86.605,00

03.315A0.1210000 
R.C./DIR. I ADM. S. PÚBLICA-B.SOCIAL-
CONSUM 41.211,00 810,00 0,00 42.021,00

03.315A1.1210000 R.©./DIR. TÈCNICA BENESTAR SOCIAL 35.782,00 373,00 0,00 36.155,00

03.315A1.1500000 PRODUCT/DIR. TÈCNICA BEN. SOCIAL 6.733,00 0,00 373,00 6.360,00

03.315P2.1210000 R.C./GENT GRAN 29.806,00 560,00 0,00 30.366,00

03.315P2.1500000 PRODUCT./GENT GRAN 9.711,00 0,00 560,00 9.151,00

03.315P5.1210000 R.C./ADULTS 9.935,00 187,00 0,00 10.122,00

03.315P5.1500000 PRODUCT./ADULTS 3.257,00 0,00 187,00 3.070,00

03.322C0.1210000 
R.C./DIR. I ADM.  PROMOCIÓ
OCUPACIONAL 16.574,00 354,00 0,00 16.928,00

03.322C0.1500000 
PRODUCT./DIR. I ADM.  PROMOCIÓ
OCUPACIONAL 6.077,00 0,00 354,00 5.723,00

03.413A0.1210000 R.C./DIR. I ADM. SALUT PÚBLICA 13.843,00 187,00 0,00 14.030,00

03.413A0.1500000 PRODUCT./DIR.I ADM. SALUT PÚBLICA 3.429,00 0,00 187,00 3.242,00

03.413B0.1210000 R.C./PROMOCIÓ DE LA SALUT 8.072,00 187,00 0,00 8.259,00

03.413B0.1500000 PRODUCT./PROMOCIÓ DE LA SALUT 3.201,00 0,00 187,00 3.014,00

03.413C0.1210000 
R.C./SALUBRITAT AMBIENTAL I
ZOONOSIS 8.071,00 187,00 0,00 8.258,00

03.413C0.1500000 
PRODUCT./SALUBRITAT AMBIENTAL I
ZOONOSIS 3.201,00 0,00 187,00 3.014,00

03.413D0.1210000  R.©./VIGILÀNCIA ALIMENTÀRIA 9.885,00 187,00 0,00 10.072,00

03.413D0.1500000 PRODUCT/VIGILÀNCIA ALIMENTÀRIA 3.317,00 0,00 187,00 3.130,00

03.413E0.1210000 R.C./CONSUM 27.970,00 560,00 0,00 28.530,00

03.413E0.1500000 PRODUCT./CONSUM 9.381,00 0,00 560,00 8.821,00

03.423A0.1210000 R.C./DIR. I ADM. EDUCACIÓ 65.335,00 1.120,00 0,00 66.455,00

03.423C0.1210000 R.C./ESCOLES BRESSOL 178.163,00 4.471,00 0,00 182.634,00

03.423D0.1210000 
R.C./ESCOLA EDUCACIÓ ESPECIAL
VIROLAI 8.655,00 187,00 0,00 8.842,00

03.423D0.1500000 
PRODUCT./ESCOLA EDUC. ESPECIAL
VIROLAI 3.285,00 0,00 187,00 3.098,00

03.423F0.1210000 R.C./DIR. I ADM. DINÀMICA EDUCATIVA 35.225,00 747,00 0,00 35.972,00

03.423F0.1500000 
PRODUCT./DIR. I ADM. DINÀMICA
EDUCATIVA 12.925,00 0,00 747,00 12.178,00

03.431B0.1210000 R.C./MANTENIMENT EDIFICIS 56.070,00 934,00 0,00 57.004,00

03.431B1.1500000 PRODUCT./NETEJA EDIFICIS 22.052,00 0,00 2.000,00 20.052,00

03.432A0.1210000 
R.C./DIR. I ADM. URBANISME I
INFRASTRUCTURES 99.426,00 2.054,00 0,00 101.480,00

03.432A1.1210000 R.C./DIRECCIÓ TÈCNICA D'URBANISME 34.268,00 187,00 0,00 34.455,00

03.432A1.1500000 
PRODUCT./DIRECCIÓ TÈCNICA
D'URBANISME 3.700,00 0,00 187,00 3.513,00

03.432B0.1210000 R.C./OBRA PÚBLICA I PROJECTES 91.471,00 1.284,00 0,00 92.755,00

03.432B0.1500000 PRODUCT./OBRA PÚBLICA I PROJECTES 23.481,00 0,00 3.000,00 20.481,00

03.432B2.1210000 R.C/OBRA PRIVADA 144.708,00 2.054,00 0,00 146.762,00

03.432B2.1500000 PRODUCT./OBRA PRIVADA 36.939,00 0,00 5.000,00 31.939,00

03.432E0.1210000 
RC/DIR. I ADM.V.P. MANTENIMENT I
SERVEIS 133.541,00 2.000,00 0,00 135.541,00

03.432E1.1210000 
R.C./DIR. TÈCNICA V.P.- MANTENIMENT I 
SERVEIS 99.039,00 1.120,00 0,00 100.159,00

03.432E1.1500000 
PRODUCT./DIR. TÈC V.P.-
MANTENIMENT I SERVEIS 20.208,00 0,00 1.120,00 19.088,00

03.441A0.1210000 R.C./CLAVEGUERAM 10.045,00 187,00 0,00 10.232,00

03.441A0.1500000 PRODUCT./CLAVEGUERAM 3.089,00 0,00 187,00 2.902,00

03.442A0.1210000 R.C./NETEJA VIÀRIA 10.045,00 187,00 0,00 10.232,00

03.442A0.1500000 PRODUCT./NETEJA VIÀRIA 3.089,00 0,00 187,00 2.902,00

03.442B0.1210000 R.C./RECOLLIDA RESIDUS 10.045,00 187,00 0,00 10.232,00

03.442B0.1500000 PRODUCT./RECOLLIDA RESIDUS 3.089,00 0,00 187,00 2.902,00

03.444A0.1210000 R.C./MEDI AMBIENT 25.255,00 560,00 0,00 25.815,00



57 

03.444A0.1500000 PRODUCT./MEDI AMBIENT 9.669,00 0,00 560,00 9.109,00

03.450A0.1210000 

R.C/DIR.I 
ADM.CULTURA,ESPORTS,JOVENTUT,CO
OP I S. 96.801,00 1.494,00 0,00 98.295,00

03.451A0.1210000 R.C./DIRECCIÓ TÈCNICA  CULTURA 42.644,00 560,00 0,00 43.204,00

03.451A0.1500000 
PRODUCT./DIRECCIÓ TÈCNICA
CULTURA 9.887,00 0,00 560,00 9.327,00

03.451E0.1210000 R.C./BIBLIOTEQUES 72.973,00 1.519,00 0,00 74.492,00

03.451E0.1500000 PRODUCT./BIBLIOTEQUES 30.494,00 0,00 5.500,00 24.994,00

03.452B0.1210000 R.C./PISCINES 30.884,00 934,00 0,00 31.818,00

03.452B0.1500000 PRODUCT./PISCINES 14.870,00 0,00 909,00 13.961,00

03.452C0.1210000 R.C./INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 33.311,00 747,00 0,00 34.058,00

03.452C0.1500000 
PRODUCT./INSTAL.LACIONS 
ESPORTIVES 12.078,00 0,00 772,00 11.306,00

03.452D0.1210000 R.©../JOCS ESCOLARS 5.487,00 187,00 0,00 5.674,00

03.452D0.1500000 PRODUCT./JOCS ESCOLARS 3.030,00 0,00 187,00 2.843,00

03.453A0.1210000 R.C./MUSEUS 51.799,00 560,00 0,00 52.359,00

03.453A0.1500000 PRODUCT./MUSEUS 9.735,00 0,00 560,00 9.175,00

03.454A0.1210000 R.C./DIR. TÈCNICA JOVENTUT 18.951,00 187,00 0,00 19.138,00

03.454A0.1500000 PRODUCT./DIR. TÈCNICA JOVENTUT 3.303,00 0,00 187,00 3.116,00

03.463A0.1210000 R.C./GABINET PREMSA 8.112,00 187,00 0,00 8.299,00

03.463A0.1500000 PRODUCT./GABINET PREMSA 3.098,00 0,00 187,00 2.911,00

03.463B0.1210000 
R.C./DIR.I ADM. RELACIONS
CIUTADANES 7.981,00 187,00 0,00 8.168,00

03.463B0.1500000 
PRODUCT./DIR.I ADM. RELACIONS
CIUTADANES 3.201,00 0,00 187,00 3.014,00

03.463D2.1210000 R.C/SUPORT ENTITATS 7.981,00 187,00 0,00 8.168,00

03.463D2.1500000 PRODUCT./SUPORT ENTITATS 3.201,00 0,00 187,00 3.014,00

03.611A0.1210000 R.C./INTERVENCIÓ 228.233,00 2.614,00 0,00 230.847,00

03.611A0.1500000 PRODUCT./INTERVENCIÓ 47.251,00 0,00 3.000,00 44.251,00

03.611A1.1210000 R.C./GESTIÓ TRIBUTÀRIA 128.936,00 2.241,00 0,00 131.177,00

03.611A1.1500000 PRODUCT./GESTIÓ TRIBUTÀRIA 38.520,00 0,00 2.241,00 36.279,00

03.611A2.1210000 R.C./INSPECCIÓ TRIBUTÀRIA 37.229,00 560,00 0,00 37.789,00

03.611A2.1500000 PRODUCT./INSPECCIÓ TRIBUTÀRIA 9.893,00 0,00 560,00 9.333,00

03.611A3.1210000 R.C./TRESORERIA 130.829,00 1.184,00 0,00 132.013,00

03.611A3.1500000 PRODUCT./TRESORERIA 23.525,00 0,00 1.184,00 22.341,00

03.622B1.1210000 R.C./MERCATS 29.372,00 516,00 0,00 29.888,00

03.622B1.1500000 PRODUCT./MERCATS 9.373,00 0,00 560,00 8.813,00

 TOTAL DESPESES   63.520,00 63.520,00 

      

      

CRÈDIT EXTRAORDINARI AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL·LACIÓ DE DESPESES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.431B0.2120000 CONSERVACIÓ I REPARACIÓ EDIFICIS 229.000,00 0,00 1.609,00 227.391,00

13.622B1.2120002 REPARACIO MERCATS MUNICIPALS 0,00 1.609,00 0,00 1.609,00

31.413B0.4890024 CONVENIS SALUT PÚBLICA 4.308,00 0,00 4.308,00 0,00

31.413B0.4890058 
SUBV. ASSOCIACIÓ FAMILIARS
D'ALZHEIMER 0,00 3.000,00 0,00 3.000,00

31.413B0.4890061 
SUBV. ENTITAT FRATERNITAT
CRISTIANA 0,00 1.308,00 0,00 1.308,00

32.315P2.2130001 REPARACIÓ MAQUINARIA/GENT GRAN 0,00 500,00 0,00 500,00

32.315P2.2260501 DESPESES DIVERSES/GENT GRAN 22.592,00 0,00 500,00 22.092,00

32.315P5.4890021 SUBV. COORDINADORA CONTRA LA 0,00 3.500,00 0,00 3.500,00
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MARGINACIÓ 

32.315P5.4890046 SUBVENCIONS ENTITATS 10.517,00 0,00 10.517,00 0,00

32.315P5.4890062 
SUBV. ENTITAT ASSOCIACIÓ
APRODICO 0,00 3.000,00 0,00 3.000,00

32.315P5.4890063 
SUBV. ENTITAT ASSOCIACIÓ
ADELANTE 0,00 2.200,00 0,00 2.200,00

32.315P5.4890096 SUBV. ENTITAT ASALRE 0,00 1.817,00 0,00 1.817,00

 TOTAL DESPESES   16.934,00 16.934,00 

      

      

SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL.LACIÓ DE DESPESES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432C0.2150000 REPARACIÓ MOBILIARI URBÀ 130.000,00 0,00 53.510,00 76.490,00

13.432D0.2270910 
C.P.S./CONSERVACIÓ JARDINS I
ZONES VERDES 1.339.300,00 53.510,00 0,00

1.392.810,0
0

 TOTAL DESPESES   53.510,00 53.510,00 
 
 
 
 

SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A ROMANENT DE TRESORERIA 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

04.121B0.2160000 MANTENIMENT EQUIPS INFORMÀTICS 135.000,00 3.000,00 0,00 138.000,00

04.121B0.2200201 MAT. INFORMÀTIC NO INVENT./INFORMÀTICA 40.000,00 6.000,00 0,00 46.000,00

04.121B0.6260001 INVERSIONS INFORMÀTICA 90.000,00 16.000,00 0,00 106.000,00

42.463C0.2211005 MATERIAL TÈCNIC CENTRE CÍVIC (CR) 280,12 592,48 0,00 872,60

61.451D0.2270918 C.P.S./MUNTATGE TARIMES 98.000,00 83.000,00 0,00 181.000,00

65.454B0.2211005 JOCS I JOGUINES (CR) 299,88 456,85 0,00 756,73

75.315P2.4890095 
TRANSF./FUNDACIÓ PRIV. AT. PERSONES
DEPENENTS 118.179,00 8.600,00 0,00 126.779,00

75.432B0.7630003 M.M.A.M.B./MILLORA VIALITAT AV. DEL PARC 138.435,00 734.308,75 0,00 872.743,75

75.911A0.4630002 M.M.A.M.B./P.T.E. 1.536.187,52 139.641,60 0,001.675.829,12

 TOTAL DESPESES   991.599,68 0,00 
      
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.87001 
ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT DE
CRÈDIT 1.802.672,66 991.599,68 0,002.794.272,34

 TOTAL INGRESSOS   991.599,68 0,00 
      

      
CRÈDIT EXTRAORDINARI AMB CÀRREC A ROMANENT DE TRESORERIA 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

04.121B0.2260501 DESPESES DIVERSES/INFORMÀTICA 0,00 500,00 0,00 500,00

61.451B0.2260518 NITS D'ESTIU (CR) 0,00 351,48 0,00 351,48

65.454G0.2260537 ACTIVITATS ESTUDIANTS (CR) 0,00 1.063,59 0,00 1.063,59

73.322E1.2200003 MAT.OFICINA NO INV./FORMACIÓ (CR) 0,00 154,51 0,00 154,51

 TOTAL DESPESES   2.069,58 0,00 
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ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.87000 
ROMANENT TRESORERIA/CRÈDIT
EXTRAORDINARI 3.888.350,90 2.069,58 0,003.890.420,48

 TOTAL INGRESSOS   2.069,58 0,00 
      
      

SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A MAJORS INGRESSOS 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

23.121C0.2130000 CONSERVACIÓ CENTRALETA 5.720,00 2.634,36 0,00 8.354,36

 TOTAL DESPESES   2.634,36 0,00 
      
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.39905 REINTEGRAMENTS SINISTRES/EDIFICIS 6,00 2.634,36 0,00 2.640,36

 TOTAL INGRESSOS   2.634,36 0,00 

 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

                         Altes                   Baixes 
Cap. I.- Despeses de personal 63.520,00 63.520,00 
Cap. II.- Compra béns i serveis 153.372,27 55.619,00 
Cap. IV.- Transferències corrents 163.066,60 14.825,00 
Cap. VI.- Inversions reals                  16.000,00   0,00 
Cap. VII.- Transf. de capital 734.308,75                 0,00 
                TOTAL 1.130.267,62 133.964,00 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

                                Altes                    Baixes 
Cap. III.- Taxes i altres ingressos 2.634,36 0,00 
Cap. VIII.- Actius financers           993.669,26                   0,00 
                TOTAL 996.303,62 0,00 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat es fa una explicació de la Moció, 
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manifestant que aquesta modificació de crèdit ve sobretot per unes despeses 
que s’han de fer amb la Mancomunitat de Municipis, per tot el tema de les 
obres que es van fer a l’avinguda del Parc i també per la part que l’Ajuntament 
ha de donar a la Mancomunitat de Municipis, que ve a resultes del 
percentatge que li hem de passar de la participació dels tributs de l’Estat.  
 
 Aquestes dues partides són les més grans, són a prop de 800.000 
euros i les altres es modifiquen per transferències entre partides, per altes i 
baixes i no tenen res a veure amb el romanent. Bàsicament són aquestes les 
dues més importants. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que és peculiar que vinguin al 
Ple 800.000 o 900.000 euros que no estaven pressupostats, perquè si 
haguessin estat pressupostats, evidentment, no s’hauria de fer un canvi de 
crèdit. 
 
 Que en un pressupost hi hagi una diferència de 1.000.000 d’euros 
quan se sabia que s’havia de pagar, -perquè si fas una obra l’has de pagar, 
tard o aviat- des del Grup Popular recalquem la falta de rigor en la planificació 
del pressupost, i espero que l’any que ve, aquesta planificació sigui una mica 
més seriosa i rigorosa, perquè vostès sabien perfectament que aquesta 
despesa s’havia de realitzar i avui ho han de pagar.  
 
 És evidentment –i és quelcom que nosaltres entenem- que les 
partides que no s’han consumit es vagin rebaixant, però al final hem d’anar al 
remanent de tresoreria a buscar aquest diner per poder fer front a una 
despesa que no estava pressupostada i que l’Ajuntament sabia que es devia 
realitzar. S’havia de pagar perquè s’havia realitzat l’obra. Res més que insistir 
en la falta de rigor en la previsió de l’elaboració del pressupost.  
 
 Novament pren la paraula el senyor Sergio Fernández Mesa, 
President-Delegat de la Comissió Informativa d’Economia i Societat, per 
manifestar que, més que manca de rigor, és tot el contrari, perquè de la 
partida de la que estem parlant –i ho hem comentat abans d’entrar al Ple- és 
la de 734.000 euros, que és el que té a veure amb el que s’ha fet de més en 
obres en l’avinguda del Parc, una obra que al final ha estat de gairebé 
3.000.000 d’euros, de la qual l’Ajuntament només paga 800.000 euros.  
 
 No sé si és manca de rigor o bona gestió per part de l’Ajuntament, 
fer una obra de 3.000.000 d’euros, de les qual al final solament acaben sortint 
de la caixa de cabals municipal uns 800.000 euros, i aquests 800.000 euros 
són per millores que s’han inclòs per part d’aquest Equip Municipal, és a dir, 
són coses que s’han vist que s’havien de fer perquè el carrer quedés millor.  
 
 Crec que tots coneixíem l’avinguda del Parc com estava abans i tots 
coneixem l’avinguda del Parc com està ara, i si realment d’aquests –gairebé- 
3.000.000 d’euros, a aquesta ciutat li costa 800.000 euros, doncs no sé si és 
falta de rigor o bona gestió,  jo diria que és més aviat el segon. 
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 Pren novament la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, quan una 
administració realitza una obra o ajuda a un ajuntament amb una subvenció 
per a realitzar una obra determinada, per exemple el Pla de Barris de la 
Generalitat de Catalunya, que a tots els ajuntaments de Catalunya que han 
sol·licitat aquestes subvencions per rehabilitat barris, evidentment els 
ajuntaments esperem aquests recursos. Si rehabilitar un barri ens costa 
3.000.000 d’euros, –en aquest cas un carrer o un passeig- si a més, quan 
nosaltres hem fet el pressupost i ens ho paga una altra administració, 
evidentment, podem estar molt contents perquè hem presentat un projecte 
que ens ho han aprovat, hem millorat la qualitat de vida dels nostres veïns i, 
evidentment, tots contents, però clar, com no m'agrada com ho han d’acabar, 
doncs ara jo em gasto 700.000 euros més. I bé, no passa res, perquè, com que 
ho paguem els veïns, ho paguem en els impostos, doncs res. Jo a això li dic 
manca de rigor, que no dubto que la necessitat existia i que la millora del 
projecte era bona per a la ciutat i per als veïns, evidentment que sí!, si això jo 
ho comparteixo, però la falta de rigor ho dic en l’execució del pressupost per a 
realitzar l’obra.  
 
 Si valia tres ens ho han pagat, doncs felicitats a l’administració que 
ha pagat, la Mancomunitat de Municipis, com és així, però ens hem gastat en 
millorar el projecte 700.000 euros. Si ho haguéssim previst anteriorment 
possiblement la Mancomunitat ens hagués pagat el projecte sencer, potser ha 
hagut falta de rigor en el projecte, aquesta és la meva opinió, l’opinió del Grup 
Popular. 
 
 Crec que es poden millorar les coses, i si presentem un projecte a 
qualsevol institució, sigui d’àmbit autonòmic, estatal o europeu, evidentment 
quant més rigorosos siguem i puguem contemplar aquestes desviacions que 
normalment poden haver en una gran obra, -perquè no dubtem que això 
existeix-, possiblement no hauríem d’agafar diners d’altres parts del 
pressupost que evidentment les podríem destinar a coses que també 
beneficiarien als veïns, solament volia fer aquesta observació. Es pot veure des 
d’un altre àmbit o des d’una altra perspectiva, aquesta és la meva perspectiva 
i jo respecto la seva, però també m’agrada explicar la meva.   
    
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 13.- Autoritzar a la Societat Municipal “Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.” (EMDUCSA” per concertar una 
operació de crèdit, en la modalitat de pòlissa de crèdit, amb la Caixa 
d’Estalvis de Catalunya i la Caixa d’Estalvis i Pensions de Barcelona. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist la sol·licitud formulada pel Gerent d’administració i finances 
(Registre General d’Entrada número 32495 de 18 de setembre de 2007), 
d’autorització d’una operació de crèdit per un import de 20.000.000 euros per 
cobrir desfasaments temporals de tresoreria que previsiblement es produiran 
els tres propers anys. 
 
 Vista la documentació aportada per EMDUCSA, en la qual consten 
els escrits d’invitació a presentar ofertes i les condicions de l’operació de 
crèdit, l’oferta presentada conjuntament per la Caixa d’Estalvis i Pensions de 
Barcelona i la Caixa de Catalunya, l’acta de la mesa constituïda a l’efecte, 
l’informe de valoració i la resolució del Conseller Delegat. 
  
 Atès que, segons disposa l’article 54 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per RD Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, correspon al Ple de l’Ajuntament previ informe de la Intervenció General, 
l’autorització per a la concertació de préstecs per les Societats Mercantils 
Locals. 
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 Atès l’informe emès per la Intervenció General. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Autoritzar a la Societat Municipal “Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.” (EMDUCSA) per concertar una 
operació de crèdit, en la modalitat de pòlissa de crèdit,  amb la Caixa 
d’Estalvis de Catalunya i la Caixa d’Estalvis i Pensions de Barcelona, amb les 
condicions financeres següents, i d’acord amb les minutes de contractes que 
figuren a l’expedient: 
 
• Import màxim de la pòlissa de crèdit: 20.000.000 euros (cada entitat 

financera assumirà el 50%). 
• Venciment: 3 anys 
• Tipus d’interès: variable indexat a l’Euribor trimestral més un diferencial 

de 0,75 punts. 
• Comissió d’obertura: 0,25% 
• Comissió de no disposició: 0% 
• Altres comissions: sense 
• Altres condicions: la societat es compromet a reduir els límits de la pòlissa 
en el moment de la venda o adjudicació dels projectes de la Plana del Galet i 
futur Parc de la Ribera i parcel·la Barri Pedró. 
Durant la vigència del contracte, la societat hauria de contractar un derivat 
financer per a la cobertura de tipus d’interès (SWAP). 
 
 Segon.- Requerir a EMDUCSA perquè trameti còpia de la pòlissa de 
crèdit, un cop s’hagi formalitzat. 
 
 Tercer.- Comunicar a EMDUCSA que prèviament a la contractació 
del derivat financer a què fa referència la condició especial esmentada a 
l’apartat primer d’aquest acord, haurà de sol·licitar al Ple de l’Ajuntament la 
corresponent autorització.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat,  es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que es va fer un concurs en el qual es van invitar a entitats 
financeres per poder participar en aquesta pòlissa. Es va donar l’oportunitat 
que les entitats es presentessin en conjunt. L’oferta més avantatjosa, en 
aquest cas, era la de la Caixa d’Estalvis de Catalunya i la Caixa d’Estalvis i 
Pensions de Barcelona. L’import és de 20.000.000 d’euros, que estaran 
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repartits el 50% per a cada entitat, és a dir, cada entitat aportarà  10.000.000 
d’euros. 
 
 Aquesta pòlissa es fa per tres anys, amb unes condicions de 
l’Euribor trimestral més el 0,75% i amb comissions 0% excepte la comissió 
d’obertura que és el 0,25%. Aquesta operació bàsicament es fa per finançar 
totes les actuacions d’EMDUCSA i sobretot per finançar aquelles que tenen a 
veure amb la creació d’habitatge com el que últimament s’ha fet en el sector 
Destraleta, amb el que s’està fent en el sector Siemens, amb el que es farà a 
Salvador Allende, etc., o sigui, que la part principal d’aquesta pòlissa de crèdit 
serà per poder finançar aquestes operacions. Òbviament no és hipoteca, és 
una pòlissa de crèdit,el que es fa és que no tenim per què utilitzar tot, sinó 
que utilitzarem la part que realment sigui necessària per finançar les 
operacions, sobretot les que he dit abans. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor José Miguel de Yzaguirre Morer.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Regidor del Grup Municipal del PP, senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per 
aplicació de l’article 128 del Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández i Darío 
Castro González. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor José Miguel de Yzaguirre Morer.   
 
 
 
 14.- Aprovar el nou model de declaració de béns patrimonials 
d’aquest Ajuntament a la nova redacció donada a l’article 75.7 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, per la Llei 
Estatal de Sòl 8/2007, de 28 de maig. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Mitjançant acord adoptat  per aquest Ajuntament en sessió plenària 
que va tenir lloc el dia 7 de juny de 1991, posteriorment modificat 
puntualment a través d’un nou acord plenari de data 24 d’abril de 1999, 
aquesta Corporació va aprovar els models de declaracions que, d’acord amb el 
que llavors disposava l’article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Regulador de 
les Bases de Règim Local, havien de formular els membres electes de la 
Corporació  amb caràcter previ a la seva presa de possessió, amb ocasió del 
seu cessament o fi de mandat, o quan es modifiquessin les circumstàncies de 
fet consignades en elles, que actualment formen part del Reglament Orgànic 
Municipal aprovat l’any 2005 com a annexos 1 i 2. 
 
 Atès  que com a conseqüència de l’entrada en vigor de la Llei estatal 
8/2007, de 28 de maig, de Sòl, la seva Disposició Addicional Novena ha 
introduït diferents modificacions en la legislació bàsica estatal en matèria de 
règim local que han afectat, entre altres, a l’article 75.7 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril anteriorment esmentada, al que dóna una nova redacció. 
 
 Atès que tal i com es desprèn de l’informe jurídic número 34/2007, 
emès el dia 4 de juliol per la Secretària General d’aquest Ajuntament, 
l’esmentada modificació comporta a la seva vegada la necessitat de modificar 
el model de declaració de béns patrimonials  en el seu dia aprovat, a efectes 
d’adequar-lo a les noves previsions legals, ja que a partir de l’entrada en vigor 
d’aquesta Llei de Sòl les declaracions de béns patrimonials que es realitzin 
han d’incorporar les liquidacions dels impostos de la renda, patrimoni i, en el 
seu cas, de societats, i han de reflectir de forma expressa, si el declarant té 
cap participació en societats de qualsevol tipus i naturalesa i, en cas 
afirmatiu, les societats en que aquelles hi participin. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del 
següent 
 

ACORD 
 

 Primer.- Aprovar el nou model de declaració de béns patrimonials 
que s’adjunta al present acord, i que s’integra al Reglament Orgànic Municipal 
com a annex núm. 1 i deixar sense efecte el model fins ara vigent.  
 
                Segon.- Aquest nou model de declaració de béns patrimonials 
s’aplicarà a totes les declaracions d’aquesta naturalesa que es formulin en 
aquest Ajuntament a comptar de l’adopció d’aquest acord.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que, amb l’entrada en vigor de la nova Llei 
Estatal del Sòl, ens obliga a moltes modificacions relacionades amb temes 
fonamentalment, de més transparència de les persones que tenim la 
responsabilitat pública i institucional, en relació al nostre patrimoni personal i 
que aquest no ens vinculi a corrupteles, corrupcions o especulacions 
relacionades amb el tema urbanístic. Per això aquesta entrada en vigor de la 
Llei proposa en la seva disposició addicional, la modificació d’un article de la 
Llei de Bases que afecta al model de declaració de béns patrimonials i el que 
es fa per part del Ple, és aprovar inicialment la modificació, el nou model de 
declaració de béns patrimonials. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
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Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 15.- Aprovar inicialment la modificació del Reglament Orgànic 
Municipal per adequar-lo al nou marc legal. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Mitjançant un acord plenari adoptat per aquest Ajuntament l’any 
2005, es va procedir a l’aprovació d’un nou Reglament Orgànic Municipal, 
producte de la revisió efectuada en el que es va aprovar originàriament a l’any 
1985, a fi d’adaptar-lo a les noves determinacions legislatives derivades, 
fonamentalment, de les modificacions operades en la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local,  i en la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, el text refós de la qual va ser aprovat per Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril. 
 
 Atès que tot i el poc temps transcorregut des d’aquesta última 
revisió, es torna  a plantejar la necessitat de modificar aquesta norma orgànica 
municipal a fi d’adaptar el seu contingut a la nova  redacció donada a la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, per la Llei 
estatal 8/2007, de 28 de maig de Sòl. 
 
 Atès que també resulta necessari aprofitar aquesta modificació per 
adaptar el contingut dels articles 85, 86 i 87 del Reglament Orgànic Municipal 
a la nova situació derivada de l’actual redacció de l’article 73.3 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, abans esmentada, que estableix el règim de Regidor i/o 
Regidora no adscrit, no sols per aquells que abandonin el seu Grup de 
procedència, com estableix l’article 50.6 del Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, sinó també per aquells altres que no s’integrin en 
el Grup polític que constitueix la formació electoral per  la que varen ser 
escollits, ja que amb aquesta determinació de caràcter bàsic de la Llei estatal, 
ha quedat neutralitzada tota possibilitat d’existència del Grup Mixt en aquest 
Ajuntament. 
 
 Atès que, a més, s’ha detectat un error de transcripció a l’article 
92.1 del Reglament Orgànic Municipal aprovat l’any 2005, relatiu a la remissió 
normativa que s’efectua en ell. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, vistos els informes jurídics números 
34/2007, de 4 de juliol i 45/2007 de 20 de setembre, emesos  per la 
Secretària General d’aquest Ajuntament, i en conformitat amb el que disposen 
els articles 22.2.d), 47.2.f), 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb els articles 
corresponents del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, i amb els 
articles 58 i següents del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens 
Locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, proposa al Ple municipal 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar inicialment la modificació i/o, en el seu cas, 
rectificació d’errors, dels articles 50, 51, 52, 54, 72, 92, 85, 86, 87, 139, 172 i 
175 del Reglament Orgànic Municipal d’aquest Ajuntament, que quedaran 
redactats en els termes següents: 
 
• Article 50: 
 

Afegir un últim paràgraf amb el text següent: 
 
“El regim previst en aquest article serà d’aplicació al personal a que es 
refereix el número 2 de la Disposició Addicional Quinzena de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.” 

 
• Article 51: 
 

Afegir un últim paràgraf amb el text següent: 
 
“També s’haurà de fer constar en aquesta declaració, la participació en 
Societats de tot tipus, amb informació de les Societats per elles 
participades i de les liquidacions dels Impostos de la Renda de les 
Persones Físiques, del Patrimoni i, en el seu cas, de Societats.” 

 
• Article 52: 
 

Suprimir el segon paràgraf, que diu el següent: 
 
“No obstant això, quan algun Regidor o Regidora consideri, en virtut del 
seu càrrec, amenaçada la seva seguretat personal o la dels seus bens o 
negocis, la dels seus familiars, socis, empleats, o persones amb les quals 
tingués relació econòmica o professional, podrà realitzar aquesta 
declaració davant el Secretari/a General de la Diputació. En aquest cas 
hauran d’aportar al Secretari/a General de l’Ajuntament, dins dels 
terminis establerts a l’article anterior, una certificació simple i succinta 
acreditativa d’haver complimentat la seva declaració per aquest 
procediment, expedida pel Secretari/a General de la Diputació.” 
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• Article 54: 
 

El primer paràgraf restarà redactat en els termes següents: 
 

“El Registre de béns patrimonials i el de  causes de possible incompatibilitat 
i activitats susceptibles de generar ingressos econòmics, tindrà caràcter 
públic i podrà ser consultat per qualsevol ciutadà, major d’edat, empadronat 
en aquest municipi, prèvia sol·licitud efectuada a l’efecte, a través del 
Registre General de l’Ajuntament, que haurà de ser resolta per l’Alcaldia en 
un termini màxim de 5 dies hàbils, entenent-se atorgada l’autorització per 
silenci administratiu, si dintre dels 10 dies hàbils següents a la finalització 
del termini, no es notifica res al sol·licitant.” 

 
• Article 72 1.3 
 

Aquest paràgraf  restarà redactat en els termes següents: 
 
“L’aprovació inicial del planejament general i l’aprovació que posi fi a la 
tramitació municipal dels plans i demés instruments d’ordenació previstos 
en la legislació urbanística, així com els convenis que tinguin per objecte 
l’alteració de qualsevol dels esmentats instruments.” 

 
• Article 72.1 (Paràgrafs 11, 12 i 13) 
 

Aquests paràgrafs restaran redactats en els termes següents: 
 
“11. Les alienacions patrimonials, incloses les efectuades mitjançant 

permuta de béns immobles, quan el seu valor superi el 20% dels 
recursos ordinaris del pressupost . 

 
12. Aquelles altres que hagin de correspondre al Ple per exigir la seva 

aprovació una majoria especial. 
 
13. Pertany, igualment al Ple, la votació sobre la moció de censura a 

l’Alcalde i sobre la qüestió de confiança plantejada per ell, que es 
regeix pel que disposa  la legislació electoral general.” 

 
• Article 72. 2.7: 
 

Aquest paràgraf restarà redactat en el termes següents: 
 
“Les alienacions patrimonials quan el seu valor superi el 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost i no excedeixin del 20%, i les permutes de béns 
immobles, el valor de les quals no superi el 20% d’aquests recursos 
pressupostaris.” 
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• Article 85: 
 

Aquest article restarà redactat en els termes següents: 
 
“En cada mandat corporatiu es podran constituir tants grups polítics 
municipals, com llistes electorals hagin obtingut una representació 
municipal, sense que un mateix Regidor o Regidora pugui formar part de 
més d’un grup polític, ni aquests puguin estar formats per Regidors o 
Regidores de diferent llista electoral, excepte que es tracti del grup mixt. 
 
No obstant això, els Regidors i Regidores que durant el seu mandat deixin 
de pertànyer a la candidatura en la que varen concórrer al procés electoral, 
quedaran automàticament en la situació de Regidors o Regidores no 
adscrits, amb els drets i deures individuals que es regulen en el present 
Reglament, excepte quan es tracti de candidatures presentades amb la 
fórmula de coalició electoral i algun dels partits polítics que la integren 
decideixi abandonar-la. 
 
En aquest últim supòsit les candidatures que abandonin la coalició podran 
constituir grup propi.” 

 
• Article 86: 
 

Aquest article restarà  redactat en els termes següent: 
 
“Els grups polítics municipals es constituiran mitjançant un escrit individual 
dirigit a l’Alcalde o Alcaldessa, signat per cada Regidor i Regidora, que es  
presentarà en el Registre General de l’Ajuntament dintre dels cinc dies 
hàbils següents a la constitució de la Corporació. 
 
En l’esmentat escrit es farà constar el grup municipal al qual desitja d'ésser 
adscrit  i els Regidors o Regidores als quals designa com Portaveu titular i 
suplent d'aquest, d’entre els membres de la llista. 
 
En el cas que no hi hagi consens en la designació de Portaveu titular i 
suplent del Grup entre tots els Regidors i Regidores que el composin, 
s'entendran anomenats els Regidors o Regidores designats per la majoria 
del grup que hagin obtingut la majoria. 
 
En el supòsit que els Regidors anomenats no s'hagin integrat al Grup, 
l'Alcaldia posarà aquesta circumstància en coneixement dels membres del 
Grup i del Regidor o Regidora designat, atorgant-los un termini de 5 dies per 
designar un altre Portaveu o perquè el designat s'incorpori al Grup. 
 
Tant la seva denominació, com els seus membres, com el seu portaveu, 
podran ser variats al llarg del mandat, mitjançant nous escrits en els que es 
compleixin idèntics requisits i procediment. 
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Els membres de la Corporació que adquireixin la seva condició amb 
posterioritat a la sessió constitutiva de l’Ajuntament, podran incorporar-se al 
Grup corresponent a la seva llista electoral, mitjançant escrit dirigit a 
l’Alcaldia, que es presentarà en el Registre General dintre dels cinc dies 
hàbils següents a la pressa de possessió del seu càrrec. En el seu defecte, i 
fins que no realitzin una opció diferent, quedaran en la situació de Regidors 
o Regidores no adscrits. 
 
De la constitució i composició dels grups polítics i de les seves modificacions 
s’haurà de donar compte al Ple, per  part de l’Alcaldia, en la primera sessió 
que tingui lloc, a efectes purament informatius, donada l’autonomia de que 
gaudeixen aquests en quant al seu funcionament intern, no donant lloc 
aquesta presa de coneixement per part del Ple, a cap acte administratiu. 
 
Solament en el supòsit  que els escrits de constitució i composició dels grups 
polítics i els de les seves modificacions, vulneressin el previst en aquest 
Reglament, o en la legislació de directa aplicació, el Ple podrà adoptar el 
corresponent acord, rebutjant aquells extrems que resultin incompatibles 
amb ells, donant així lloc a un acte administratiu susceptible de ser 
impugnat davant la Jurisdicció contenciosa administrativa.”  

 
• Article 87: 
 

Aquest article restarà redactat en els termes següents: 
 
“Article 87.- Règim jurídic dels regidors i regidores no adscrits 
 
Els regidors i/o regidores no adscrits tindran els drets i deures individuals 
que es regulen en el present Reglament.” 

 
• Article 92.1: 
 

Aquest paràgraf 1 quedarà redactat en els termes següents: 
 
“ 1. Les previstes al paràgraf segon de l’article 79, al penúltim paràgraf de 
l'article 115 i al últim paràgraf de l’article 133 d’aquest Reglament.” 

 
• Article 139 
 

Afegir, entre l’actual paràgraf vuitè i novè, el paràgraf següent: 
 
“No obstant, en els mandats en els que les Comissions Informatives es 
constitueixen amb el mateix número de membres de tots els Grups Polítics 
Municipals, amb independència de la seva representativitat, es substituirà 
el quòrum de majoria simple pel sistema de vot ponderat.” 
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• Article 172. 15 i 16: 
 

Afegir un nou paràgraf amb el número 15 i passar el 15 actual a número 
16, restant redactats  en els termes següents:: 
 
“15. Publicar per mitjans telemàtics el contingut actualitzat dels instruments 
d’ordenació territorial i urbanístics en vigor, els anuncis d’informació pública 
o de  qualsevol altre acte de tramitació de caràcter rellevant. 
 
16. Qualsevol altre  mitjà que es consideri convenient.” 

 
• Article 175 (Primer paràgraf): 
 

Donar nova redacció al primer paràgraf d’aquest article, que restarà 
redactat en els termes següents: 
 
“A més del que es disposa als articles anteriors, l’Ajuntament facilitarà a 
tots els ciutadans l’accés directe als Llibres oficials d’actes del Ple, de la 
Junta de Govern Local  i dels de Resolucions de l’Alcaldia, als llibres d’actes 
i resolucions dels seus Organismes Autònoms i Entitats Públiques 
Empresarials, als Reglaments, Ordenances i normes municipals, i tindrà a 
la disposició dels  que ho sol·licitin, còpies complertes dels plans urbanístics, 
dels instruments que els executin i dels convenis urbanístics.” 

 
 
 Segon.- Sotmetre l’aprovació  de l’esmentat Reglament a informació 
pública i audiència als interessats per un termini de TRENTA dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un 
diari dels de major difusió de la Província i al Tauler d’Anuncis d’aquesta 
Corporació, transcorregut el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni 
suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 

 Tercer.- Aprovat definitivament  l’esmentat Reglament, es publicarà 
íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, entrant en 
vigència un cop transcorreguts quinze dies a partir de la seva total publicació. 
 
Així mateix, tant  en el tauler d’anuncis de la Corporació, com en el Diari 
Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’Informació Municipal, s’inserirà el 
corresponent edicte anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província 
en que s’hagi publicat íntegrament el text del ROM. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que aquesta modificació afecta a allò que 
diu la Llei, allò que respecta al tema de publicació i al tema de la declaració -
que abans comentava- i també una altra cosa que ja es devia haver fet, que és 
el tema de la modificació d’un punt segons el que preveu actualment la Llei de 
Bases de Règim Local que es va fer al seu moment sobre el tema dels grups 
polítics municipals i, a la vegada, també aprofitem per fer una cosa que ja hem 
fet en aquest mandat que és en les Comissions Informatives utilitzar el 
sistema del vot ponderat, aquesta seria la proposta de modificació del 
Reglament. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que s’abstindran. 
Evidentment se ha d’adequar el Reglament Orgànic Municipal  al que és la 
legalitat vigent, en tots els punts estem d’acord, però també considerem que 
aquesta adequació que es fa en aquest moment precís, sobretot pel que fa a la 
composició del Ple i als grups municipals, ve també donada, una mica, per un 
“vestit a mida”, d’una situació que s’ha donat en la composició de l’actual 
ajuntament i amb la qual considerem que aquest Grup no s’ha de posicionar, 
perquè és un tema que correspon al grup polític en concret. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que  bàsicament estan 
d’acord en què hi ha una  necessitat de modificar un seguit d’articles per  
necessitat legal i entenem que així s’ha de fer. Tenim molts dubtes en algunes 
de les modificacions, creiem sincerament que es busca un reforçament legal 
per una actuació que, sota el nostre punt de vista, ha estat una certa 
“vergonya política” que es va fer fa uns mesos. En qualsevol cas, creiem que 
potser voldria la pena haver intentat fer una modificació que anés molt més 
enllà a allò que fa una estona parlàvem, i com que hem de parlar les coses 
clares en aquest Ple, caldria haver regulat, segurament, la participació de la 
ciutadania als plens o els àmbits i competències d’aquest Ple, etc. En tot cas, 
no és punt de debat però creiem que era el moment de haver fet també una 
modificació d’aquest estil, però tindrem tot el mandat per insistir-hi. El nostre 
vot és d’abstenció. 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que, ja vam dir que el ROM no el modificarem, que aquesta 
modificació és només per una causa sobrevinguda, jurídica. Jo no faré cap 
lectura jurídica sobre el que diu la Llei, sobre el que és la composició de grups 
polítics, no és cap “vestit a mida” i és solament traslladar el que van aprovar 
uns altres, no nosaltres. Per tant, si a algú se li ha de reclamar serà a aquells 
que van pactar al seu moment una cosa, i quan van haver de traslladar 
jurídicament aquest tema, ho van resoldre d’aquesta forma, no a nosaltres, a 
l’Ajuntament de Cornellà.  El que sí hem aprofitat és en el tema de les 
Comissions Informatives. Per tant aquesta és l’única modificació i -torno a 
repetir- és una modificació sobrevinguda.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 16.- Aprovar la modificació de l’acord de delegació 
d’atribucions plenàries a favor de la Junta de Govern Local i de l’Alcalde. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Un cop constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions 
Locals convocades mitjançant Reial Decret 444/2007 de data 3 d’abril 
Mitjançant i mitjançant acord plenari adoptat el dia 21 de juny d’enguany, 
aquesta Entitat va procedir a establir el nou règim de delegacions de  
competències plenàries a favor de la Junta de Govern Local. 
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 Atès que com a conseqüència de l’entrada en vigor de la Llei estatal 
8/2007, de 28 de maig, de Sòl, la seva Disposició Addicional Novena ha 
introduït diferents modificacions en la legislació bàsica estatal en matèria de 
règim local que han afectat, entre altres, a l’article 22 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, que es el que, a nivell de 
legislació bàsica estatal, determina les competències del Ple, en particular pel 
que fa a la lletra o) del seu apartat segon, al que dóna nova redacció. 
 
 Atès que tal i com es desprèn de l’Informe Jurídic número 34/2007, 
emès el dia 4 de juliol per la Secretària General d’aquest Ajuntament, la 
modificació de la redacció de l’apartat o) d’aquest precepte legal comporta, a la 
vegada, la necessitat d’adequar a la mateixa el règim general de delegacions de 
competències del Ple en la Junta de Govern Local vigent respecte d’aquest 
extrem. 
 

Atès que, aprofitant aquesta modificació, es considera també convenient 
incorporar a aquest règim de delegacions una matèria que es va ometre en el 
moment d’establir aquest nou règim, relativa a la proposta d’establiment de 
festes locals. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les delegacions que 
legalment té conferides, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
plenari adoptat el passat dia 21 de juny, en relació a l’apartat 10 de la matèria  
CONTRACTACIÓ I PATRIMONI, que quedarà redactat en els termes següents: 
... 
 

 10. Alienar o gravar, per qualsevol títol, béns patrimonials de 
propietat municipal quan el seu valor es situï entre el 10% i el 20% 
dels recursos ordinaris del pressupost, així com, i en tot cas, les 
permutes de béns immobles 

... 
 
 Segon.- Rectificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària del passat dia 21 de juny, 
en el sentit d’afegir el paràgraf següent: 
 

EN MATÈRIA D’ASSUMPTES GENERALS 
 
1.- Proposar al Departament de Treball, Indústria i Comerç de la 
Generalitat de Catalunya, les dues festes locals anuals. 

 
 Tercer.- Aquesta delegació seguirà el mateix règim jurídic establert 

amb caràcter general a l’acord plenari adoptat el dia 21 de juny d’enguany, i 
tindrà efectes dels del dia següent a l’adopció del present acord, sense 
perjudici de la seva publicació al Butlletí Oficial de la Província. 
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 Quart.- Comunicar aquest acord als Caps de Serveis i de 
Departament, Regidors i Regidores delegats i Presidents i Presidentes de les 
Comissions Informatives, pel seu coneixement i efectes, fent-los constar que, 
en compliment del que disposa l’article 78 del ROM, en concordança amb 
l’article 123 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova 
el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals, amb caràcter previ a l’adopció dels acords per la Junta de Govern 
Local, hauran de ser dictaminats per les Comissions Informatives 
corresponents, excepte  que hagin sigut declarats d’urgència, en el qual cas 
s'haurà de donar compte posteriorment d'aquests a la Comissió Informativa 
competent. 
 
 Cinquè.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província, 
i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l'article 
169 del ROM i demés legislació concordant.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que aquesta modificació també és producte 
del canvi de la Llei en el tema de les competències per alienar o gravar béns 
patrimonials, que se situa entre el 10 i 20% dels recursos ordinaris del 
pressupost, i també una altra cosa que es va oblidar quan es van fer les 
delegacions, que és el tema de delegar en la Junta de Govern la proposta de 
les dues festes locals anuals.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
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Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 17.- Prendre coneixement de la renúncia voluntària presentada 
per la senyora M. Carmen Romero López, pertanyent a la candidatura 
d’Iniciativa per Catalunya Verds (ICV-EPM), a la seva condició de 
Regidora d’aquest Ajuntament.   
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit que ha tingut entrada en aquest Ajuntament en data 17 
de setembre d’enguany, dirigit al Ple municipal per la senyora M. Carmen 
Romero López, Regidora pertanyent a la candidatura del Partit d’Iniciativa per 
Catalunya Verds-Esquerra Unida i Alternativa-Entesa pel Progrés Municipal 
(ICV-EUiA-EPM), pel que, d’acord amb el que preveu l’article 40 del Reglament 
Orgànic Municipal, comunica la seva decisió de renunciar al seu càrrec de 
Regidora de la Corporació. 
 
 Atès que l’esmentada circumstància deixa vacant un escó de 
Regidor/a municipal, que d’acord amb l’article 182 de la Llei Orgànica del 
Règim Electoral General haurà de ser cobert pel candidat o candidata de la 
mateixa llista electoral a qui, atenent al seu ordre de col·locació, correspongui, 
prèvia expedició de la corresponent credencial per la Junta Electoral Central i 
prèvia presa de possessió del càrrec en els termes legals previstos. 
 
 Atès que en conformitat amb la Instrucció de 10 de juliol de 2003, 
de la Junta Electoral Central, l’escó de Regidor vacant s’ha d’atribuir, d’acord 
amb l’ordre de la llista de la candidatura del Partit d’Iniciativa per Catalunya 
Verds-Esquerra Unida i Alternativa-Entesa pel Progrés Municipal (ICV-EUiA-
EPM), a la senyora Elisa Corral Lozano, que ocupa el lloc quart d’aquesta. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l’article 182 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, en la seva 
redacció actual, proposa al Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Prendre coneixement de la renúncia voluntària presentada 
per la senyora M. Carmen Romero López, pertanyent a la candidatura del 
Partit d’Iniciativa per Catalunya Verds-Esquerra Unida i Alternativa-Entesa 
pel Progrés Municipal (ICV-EUiA-EPM), a la seva condició de Regidora d’aquest 
Ajuntament, i declarar vacant el seu escó de Regidora d’aquesta Corporació. 
 
 Segon.- Trametre aquest acord a la Junta Electoral de Zona, 
mitjançant certificació acreditativa de la seva adopció, acompanyat de l’ escrit 
presentat per la senyora M. Carmen Romero López, a efectes de que a la major 
brevetat possible s’expedeixi la corresponent credencial a favor de la senyora 
Elisa Corral Lozano, inclosa en el lloc quart de la llista de la candidatura del 
Partit d’Iniciativa per Catalunya Verds-Esquerra Unida i Alternativa-Entesa 
pel Progrés Municipal (ICV-EUiA-EPM). 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord  a la Subdelegació del Govern a 
Barcelona i a la Conselleria de Governació i Administracions Públiques de la 
Generalitat de Catalunya pels seu coneixement i efectes, així com a la 
Regidora afectada als efectes oportuns.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EPM, senyora 
Maria Carmen Romero López, es fa una explicació de la Moció manifestant 
que, avui m’acomiado d’aquest Ple municipal, de l’activitat de regidora i, per 
tant, de l’Ajuntament. Començaré pel final: vull fer arribar els agraïments més 
sincers, en primer lloc, a tots aquells ciutadans i ciutadanes de Cornellà de 
Llobregat que han donat suport a la candidatura d’ICV amb el seu vot en les 
darreres eleccions municipals i en les altres ocasions en què he estat la cap de 
llista. Vull agrair l’estima i el bon tracte personal que he rebut sovint de 
moltes entitats i associacions d’aquesta ciutat. Vull agrair al meu partit que 
m’hagi proposat en tres ocasions per liderar el nostre projecte a la ciutat de 
Cornellà de Llobregat, la seva confiança i col·laboració als companys i 
companyes que hem compartit el Grup municipal: Frederic Prieto, Ignasi 
Riera, Adelina Cobos, Gabriel Serrano, Miguel López, Arnau Funes, Elisa 
Corral, Ignacio Flórez i M. José Pardo; també vull fer una menció especial a la 
persona que ha fet les funcions de secretari-coordinador del Grup municipal: 
Eliseo Sanabria, que m’ha acompanyat al llarg d’aquests 10 anys en les 
tasques polítiques, institucionals i de partit. Vull agrair a tots el funcionaris i 
a totes les funcionàries la correcció en el tracte que sempre he rebut, sobretot 
pel que fa als del Departament de Medi Ambient i Sostenibilitat, amb els quals 
he treballat frec a frec durant 8 anys i que han demostrat el seu interès, 
cooperació, responsabilitat i lliurament a la causa mediambiental i a la nostra 
població. També vull donar les gràcies als companys polítics, a aquells que em 
vam facilitar les coses i a aquells que m’ho van posar difícil, perquè de tots i 
totes he après quelcom, perquè amb tots i totes he crescut políticament i 



79 

perquè gràcies a ells i a elles he pogut veure la ciutat de Cornellà de Llobregat 
amb uns altres ulls, amb ulls de dona, en particular, com a ciutadana de 
carrer i en general des d’un càrrec de govern i representació pública. 
 
 Avui es consuma una decisió que volia haver pres fa dies. Com en el 
poema de J. Ramón Jiménez, vaig demanar-me intel·ligència per saber el nom 
de les coses, per dir les coses pel seu nom i per poder explicar als altres 
aquestes coses pel seu nom. Em sento afortunada per poder prendre aquesta 
decisió sense cap tipus de lligams, sense “ataduras, ligera de equipaje”. Crec 
que és el moment de deixar passar noves persones, noves idees i sobretot 
noves maneres de fer i entendre el compromís polític amb la ciutat on vius i 
estimes. En aquest cas, la següent persona de la llista que vam presentar a les 
darreres eleccions municipals és l’Elisa Corral, persona amb suficient 
experiència, per haver estat 4 anys com a regidora delegada de serveis socials, 
coneixedora de la seva professió i innovadora en ella mateixa, que té la plena 
confiança del nostre partit i que ha demostrat amb excel·lència les seves 
capacitats de treball i la seva lleialtat amb el compromís polític d’ICV. Amb 
l’Arnau Funes representen un canvi generacional i estratègic capaç de donar 
una millor resposta als reptes que té plantejada l’ètica política avui, les formes 
de fer participar la gent i el desenvolupament social de la nostra ciutat. 
 
 Em sento afortunada perquè torno a la meva professió docent, la 
que mai no he abandonat, i perquè ho faig sabent que durant l’interinatge de 
responsabilitat de govern he treballat des de l’honestedat i la dedicació més 
absolutes. Sempre he estat conscient que la tasca de govern no s’havia de fer 
per al lluïment propi, per als interessos personals, o per demostrar com ets 
d’important o que bé que saps fer les coses, sinó que s’ha de fer al servei d’una 
ideologia, en el meu cas d’esquerres, ecologista i feminista, al servei d’unes 
persones que han dipositat la seva confiança amb el teu partit i, possiblement, 
també en bona part en tu, perquè facis les coses que has dit en campanya, i 
sobretot al servei d’uns interessos generals que són els de la comunitat de la 
qual formes part, la teva ciutat. És més important que es facin les coses que 
no pas qui les fa, encara que moltes vegades la forma de fer-les també és part 
d’un perfil i d’un tarannà ideològic i personal. 
 
 No soc ningú per donar cap lliçó, però per defecte professional vull 
dir que si no som capaços de tenir intel·ligència per saber fer una lectura 
desinteressada i responsable dels esdeveniments polítics, com són els 
resultats d’unes eleccions, i que això ens comporti a prendre les decisions més 
oportunes no des del nostre estret punt de vista, sinó des de l’ampli de la 
ciutadania, no serem bons representants polítics i abonarem la desconfiança 
de les persones en els seus representants polítics i en la mateixa democràcia 
participativa. 
 
 Han estat 12 anys com a regidora de Cornellà de Llobregat, en què 
he pogut gaudir d’una situació de privilegi per poder conèixer molts aspectes 
de la ciutat que no coneixia, per haver tractat moltes persones que han deixat 
un record inesborrable, i per haver pogut representar la nostra ciutat en molts 
fòrums a Catalunya i a fora. Assumeixo totes les errades que he comès per 
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desconeixement, per manca de capacitat o pel meu caràcter, tot i que sempre 
he intentat ser perseverant (com una gota malaia), dialogant i accessible a 
tothom. 
 
 Novament, gràcies a tots i a totes, i sobretot a la meva ciutat, 
Cornellà de Llobregat, que m’ha permès treballar per a ella com a regidora 
d’Iniciativa per Catalunya Verds. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que a títol personal 
lamento no poder seguir treballant amb una persona que en el poc temps que 
fa que he compartit amb ella les tasques municipals, em consta que és una 
persona que realment té una dedicació i interès real per la ciutat, però per una 
altra banda, també estic molt contenta perquè la persona que entrarà en el 
seu lloc, a la qual també tinc el gust de conèixer-la, encara que no he treballat 
amb ella, sé que podrà treballar, com a mínim, tan bé com ho ha fet la 
Carmen Romero. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, sempre porto les 
meves intervencions lleument dissenyades o escrites, i avui ho faré amb el cor. 
He pres unes notes mentre feies el teu acomiadament. Hem treballat juntes 
molts anys, gairebé els mateixos que acabes de dir i sí que han hagut moltes 
discrepàncies polítiques i situacions –a vegades- incòmodes. Al principi van 
ser incòmodes però al final, crec que les dues, hem entès que la política és 
una cosa i les persones som unes altres. Com a persona, sento una estimació 
que al llarg del temps s’ha reforçat. Espero seguir comptant amb tu en el 
treball  per aquesta ciutat, encara que no hi siguis a l’Ajuntament, i espero 
que continuem veient el món amb aqueixos ulls de dona que tant fa falta en 
aquesta societat, ja que totes les que estem en aqueix treball sabem que fa 
falta i et demano que, si més no, en aqueix àmbit continuïs treballant. També 
vull donar la benvinguda a la senyora Elisa Corral.   
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, manifestant que, vull dir-li a la Carmen 
Romero que sento que es vagi, malgrat les discrepàncies que hem tingut 
l’últim temps. Els quatre anys que he compartit amb ella la regidoria ha estat 
per a mi un referent polític important, he treballat molt a gust i espero que 
com a persones puguem seguir tenint una amistat. 
 
 Tot seguit pren la paraula el  Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Nèstor Artís i Villena, per manifestar que la senyora Romero, la 
Carmen per a nosaltres, deixa el seu escó de regidora en una decisió personal 
inqüestionable, no faltaria més! 
 
 Però volem deixar constància que, malgrat la distanciació política 
que ens caracteritza, existeix un lligam d’amistat i de respecte entre nosaltres, 
que s’ha anat forjant durant el transcurs dels distints mandats consistorials 
en els que hem coincidit. Hem fet molt de camí junts per la ciutat de Cornellà i 
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ens complau reconèixer, benvolguda Carmen, que ets una bona companya de 
viatge i que trobarem a faltar la teva companyia. 
 
 No sempre hem estat d’acord, és cert, però, fins i tot en el desacord 
sempre ha imperat el respecte i el bon fer mutus. 
 
 En aquest mandat que tot just acaba de començar, els imperatius 
de la política han propiciat que el nostre Grup Municipal, hagi pres el relleu en 
la regidoria del Medi Ambient i Sostenibilitat, la que havia estat el teu camp de 
batalla durant un seguit d’anys. Volem que sàpigues que tenim en gran estima 
la labor que hi vas realitzar i que procurarem ser uns dignes continuadors de 
la teva tasca. 
 
 Pel demés, un comiat sempre pren el regust d’un acte massa seriós. 
Per això, nosaltres no et volem dir adéu: et diem a reveure alhora que et 
desitgem molta sort en la nova faceta de la teva vida que has decidit 
emprendre. 
 
 Compta amb la nostra amistat!. 
   
   Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquests sempre són moments en què –com 
comentava la senyora Espinosa- ho pots portar escrit o ho deixes una mica a 
veure què surt. La veritat és que l’altre dia quan parlava amb la Carmen, que 
em va comentar que renunciava a la seva condició de regidora, fins i tot vam 
tenir l’oportunitat –una altra vegada- de discrepar una mica, no des del punt 
de vista personal -que és molt respectable- sinó des d’uns altres punts de 
vista. Crec que no és un acomiadament total, perquè del que no renúncia és 
de la seva condició de ciutadana de Cornellà amb una gran maduresa, amb 
dotze anys d’entendre també des de dintre les dificultats i els ritmes en els 
quals, entre tots, volem construir i contribuir a millorar la nostra ciutat. 
 
 Crec que la Carmen així ho ha fet, ha madurat des de l’inici fins a 
l’entrada al Govern, fins intentar cercar aquestes complicitats –que no són 
sempre fàcils- fins ser la primera regidora que va tenir aquest Ajuntament en 
un àrea concreta de Medi Ambient i Sostenibilitat, per tant, la seva empremta 
la deixa ben clara, dintre també d’una cosa que crec que és el millor 
instrument que tenia en aquests moments i que es va revisar a final de 
mandat, que és el Pla d’Actuació Ambiental. Penso que aquesta és l’aportació 
que ha fet de la seva feina diària i quotidiana, però també hi ha tot el tema de 
l’aportació global de la seva participació en tots els projectes de transformació 
i d’actuació que hem fet en aquest Ajuntament, i com ella ha reconegut abans, 
amb discrepàncies, però amb lleialtat amb la gent que formava l’Equip de 
Govern que sempre ha estat respectuosa, que sempre ha intentat més 
convèncer, des del punt de vista aquest que li marca com a pedagoga, que 
intenta buscar les discrepàncies i intenta buscar distàncies, pacient però 
tossuda, molta paciència, i crec que això també és d’agrair dintre del ritme i de 
la feina que hem fet durant tots aquests anys. 
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 Crec que t’anirà molt bé en el món educatiu, t’apassiona, 
t’apassiona com a mi el món de la lectura, per tant, crec que amb això el món 
educatiu torna a guanyar una gran professional i -com comentava el Nèstor- 
fins aviat i que et vagi molt bé.    
 
 
  Després d’això els assistents resten assabentats. 
 
 
  

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referida a crear el 
Consell Municipal de Mobilitat com a instrument de  participació 
ciutadana a l’àmbit de la mobilitat i circulació urbana. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès el dret dels ciutadans a participar en els assumptes públics 
reconegut a la Constitució Espanyola a l’article 23, ja sigui directament o a 
través dels seus representants lliurement escollits en eleccions periòdiques  
per sufragi universal. 
 
 Atès que segons disposa l’article 69 de la Llei 7/1985 Reguladora de 
les Bases de Règim Local  les corporacions locals facilitaran la participació de 
tots els ciutadans a la vida local i que en termes similars s’expressa a l’article 
154.1 del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Atès que, tot i que des de l’Ajuntament de Cornellà es ve facilitant i  
promovent a través de diferents mecanismes la participació ciutadana, cal 
seguir avançant i promovent en el marc de la normativa vigent, nous àmbits 
de participació, ampliant els ja existents, a fi i efecte de seguir apropant la 
gestió municipal a la ciutadania i de facilitar i millorar la participació 
ciutadana a la vida local. 
 
 Atès que un dels mecanismes per fomentar la participació 
ciutadana és la creació de consells de participació respecte àmbits i 
temàtiques concretes, consells que s’articulen com a veritables òrgans 
consultius i assessors de l’Ajuntament. 
 
 Atès que una de les principals problemàtiques al nostre municipi 
els darrers anys, fruit del creixement urbà i increment del parc mòbil se situa 
a l’àmbit de la mobilitat i la circulació urbana i que es fan necessàries 
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propostes d’actuació actives i decidides per abordar aquesta problemàtica i 
avançar cap a un model sostenible de mobilitat. 
 
 Atès que resultaria convenient un espai de reflexió i debat continuat 
sobre les polítiques municipals de mobilitat obert a la participació de tots els 
sectors i col·lectius del municipi (institucions, entitats, associacions, etc) 
relacionats amb l’àmbit de la mobilitat i la circulació urbana i que no 
disposem al nostre municipi de cap òrgan consultiu que tingui aquest àmbit 
d’actuació. 
 
 Es proposa a l’Ajuntament en Ple l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Acordar la creació del Consell Municipal de la Mobilitat com a 
instrument de participació ciutadana a l’àmbit de la mobilitat i circulació 
urbana garantint en la seva composició la participació de tots els sectors i 
col·lectius del municipi relacionats amb l’àmbit de la mobilitat i la circulació 
urbana.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Ma. 
Isabel Espinosa Fernández, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
el nostre Grup demana mitjançant aquesta Moció, la creació d’un Consell 
d’Accessibilitat i Mobilitat que garanteixi la participació ciutadana en el 
creixement urbà de la nostra ciutat.  
 
 Una de les principals problemàtiques al nostre municipi als darrers 
anys, fruit del creixement urbà i del parc mòbil, se situa a l’àmbit de 
l’accessibilitat, mobilitat i la circulació urbana, per tant es fan necessàries 
propostes d’actuació actives i participatives per abordar aquesta problemàtica 
i avançar cap un model de ciutat sostenible.  
 
 Reconeixent que des d’aquest Ajuntament s’està facilitant i 
promovent, a través de diferents mecanismes, la participació ciutadana, cal 
seguir avançant en el marc de la normativa vigent, promovent nous àmbits de 
participació, a fi i efecte de seguir apropant la gestió municipal a les persones, 
que al comptar amb l’assessorament de la ciutadania, ens permetrà seguir 
creant una ciutat més amable i un entorn accessible, en resum, una ciutat 
que en la mesura del possible creixi a gust dels seus habitants que és el que 
ens importa. 
 
 Nosaltres hem presentat aquesta Moció coincidint –d’alguna forma- 
amb la Setmana de la Sostenibilitat perquè, encara que sabem i entenem que 
l’Equip de Govern, manté –no sempre però és la seva norma quan fa 
l’arrenjament d’un carrer o d’un barri de la ciutat- contacte amb els veïns o 
amb les associacions per realitzar les obres, bé és cert, que no participen en 
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aquestes decisions totes les persones que haurien de participar o totes les 
entitats que les afecta. Quan es realitzen unes grans obres –el PP ho ha dit 
moltes vegades en l’altre mandat- s’ha de tenir en compte moltes coses, una 
d’elles és el sector comerç, un altre sector són les persones discapacitades i les 
persones que es mouen pel seu treball, tant amb els autobusos com amb el 
seu cotxe privat. 
 
 Això succeeix i, per tant, crec que hem d’aconseguir que algun dia 
quan es prevegi alguna obra tots aquests dèficits se subsanin. Com es pot 
subsanar? doncs crec que amb l’aportació de la ciutadania que és la que viu, 
la que “patea” la ciutat i la que al final paga aquestes obres. Per tant, nosaltres 
dintre de la gamma de consells que hi ha a l’Ajuntament -per això he dit que 
tenim una ciutat notablement participativa- demanem la creació d’un nou 
consell, aquest seria de mobilitat i viabilitat de la ciutat, on estiguin 
representades totes aquestes associacions que he dit. 
 
  A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que votarà en contra 
perquè, encara que li reconec la bona intenció i que fa falta el que s’està 
demanant en l’exposició que ha fet la Portaveu del PP, però ella ha parlat 
d’accessibilitat i mobilitat i el que demana la Moció només fa referència a 
mobilitat. Per altra banda no penso que la creació d’un consell municipal sigui 
l’eina més útil, crec que és molt més urgent tenint en compte la població de 
Cornellà aplicar el que realment s’està demanant des del Govern de la 
Generalitat que és la creació d’un Pla director de mobilitat. Insisteixo, encara 
que la necessitat sigui real i la intenció de presentació de la Moció i l’exposició 
de motius sigui bona, no és això el que ha de solucionar aquest tema i, a més 
a més, només es parla de mobilitat en cap moment d’accessibilitat. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor Arnau Funes Romero, per manifestar que donen la benvinguda al 
PP als temes de medi ambient, entenem que ja va bé que s’afegeixin a la 
reivindicació que alguns portem molts anys fent. Entenem que en qualsevol 
cas el que correspon en aquest tipus de moció, seria establir i demanar un Pla 
director, on una de les eines de seguiment i de consulta fos el Consell 
Municipal de la Mobilitat com hi ha en altres ciutats. Entenem que la Moció es 
queda curta davant el que s’hauria de demanar, per tant ens abstindrem. 
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que això ja entra en el 
Consell de Medi Ambient. Crec que tot el tema de sostenibilitat s’està 
treballant des d’allà. Els consells municipals s’utilitzen molt i penso que a 
vegades seria suficient amb una comissió -en un moment determinat- que pot 
tractar problemes concrets, la qual cosa seria suficient i també que els 
departament i les àrees consultin també amb els ciutadans ja que això seria el 
fonamental. 
 
 Tot seguit pren la paraula el  Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Nèstor Artís i Villena, per manifestar que també creuen que el Consell 
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de Medi Ambient ja reflecteix moltes de les peticions que hi ha en aquesta 
moció, i que la participació dels ciutadans també està garantida, perquè quan 
hi ha un tema que afecta a un determinat barri, s’exposa a les associacions de 
veïns i participa tot el barri abans de donar el vist i plau definitiu, per aquest 
motiu nosaltres votarem en contra.  
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC-PM, 
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que votaran en contra, encara 
que de veritat ens agradaria votar a favor, el que passa és que aquest consell 
tindria greus problemes per funcionar. Per tant, no podem avalar la creació 
d’aquest consell perquè la mobilitat no és un tema només de Cornellà, sinó 
que és un tema preferentment metropolità, ja que a Cornellà hi ha diverses 
administracions que prenen part en el tema de la mobilitat, està l’ATM, 
RENFE, Ferrocarrils de la Generalitat, per tant, és un conjunt 
d’administracions que no vindrien a aquest consell de mobilitat i que tenen 
molt a dir en el tema de mobilitat. 
 
 Quant a temes concrets, més petits, fa anys que cada vegada que 
s’arreglen els carrers, l’Ajuntament parla amb els veïns i s’acaba decidint 
quines direccions tenen alguns carrers, si hi ha aparcament o no i, per tant, 
aquesta funció ja l’estem complint. Quan hi ha un tema més gran o més 
complicat com pot ser el tema d’Almeda, amb el qual tindrem un problema 
complicat de mobilitat i de trànsit perquè a Almeda vindrà dintre de poc un 
camp de futbol molt gran, qui ha de fer-ho és l’ATM, la qual ja té una taula de 
mobilitat on hi són l’ajuntament, l’ATM, Ferrocarrils de la Generalitat, la 
Confederació d’Empresaris i empresaris de la zona. S’han fet 1.500 enquestes 
en tota la zona, per tant, ja ha hagut un procés participatiu per aquella zona 
en concret, per això crec que seria un consell que no acabaria funcionant i, 
per tant, no podem avalar la seva creació.  
 
 Acte seguit intervé novament la paraula  la Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per contestar a 
ERC-AM, manifestant que, si és per la falta del que al final demana, 
l’accessibilitat, doncs accepto que sí que és veritat que falta, però sens dubte 
l’esperit de la Moció va per aquest camí, jo ho he explicat i, a més, hi ha varis 
paràgrafs que ho diu, no és només de mobilitat sinó d’accessibilitat. Per tant, 
si és això el que li impedeix votar, jo accepto aquesta aportació seva i la 
col·locarem.  
 
 Pel que respecta a la intervenció del Portaveu d’ICV-EPM, m’ha dit 
que “benvinguda”, i li haig de dir que porto molts anys en aquesta ciutat i 
porto molts anys denunciant que Cornellà, quan hi ha obres, és una veritable 
gimcana. Quan vostès portaven el Consell de Medi Ambient -quan no portaven 
ni els arbres, perquè ara sí que els porten,  menys la mobilitat i molt menys 
allò que era via pública que anava per un altre departament- del PP sí que 
queda constància a les actes d’allò que li preocupa, sobretot de les persones 
dependents que van en cadira de rodes i que quan han de creuar una zona en 
obres, segur que l’Equip de Govern no els han consultat.  
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 Diu que consulten a tothom, i segur que no és així, és segur que a 
les persones amb cadires de rodes no els hi han consultat, perquè sinó no 
farien aqueixes barbaritats que fan quan fan obres a la ciutat, perquè  si a les 
persones que estem bé ens costa caminar, imaginem a una persona que va en 
cadira de rodes passar per la zona d’obres, no només d’Almeda sinó que 
podríem dir del Pedró o de totes les zones que han estat en obres, on no es 
podia passar ni amb cotxe ni sense cotxe, ni amb cotxets de nens petits 
durant mesos. Per no dir també dels comerciants, també ha reivindicat el PP 
que quan es fan obres es queden mesos -i d’això ningú se’n recorda, de totes 
aqueixes consultes que vostès fan a la ciutadania, sembla ser que ningú els hi 
ha dit- reduint les seves vendes diàries, perquè no ha pogut accedir la gent  a 
ells.  
 
 Tenim nombrosos exemples i nombroses intervencions del PP en 
aquest tema, per tant, res de nou, i coincidint amb aqueixes setmanes -que jo 
sempre he criticat perquè es tracta només de paper, propaganda i despeses- 
que després al final no serveix per a res, perquè la gent continua fent el que 
vol amb el tema dels cotxes que vostès tant han reivindicat. Crec que seria 
molt més pràctic que la gent s’asseies -si és que no tenen por a fer-ho- amb la 
ciutadania perquè, evidentment, queda molt bé dir que és una ciutat 
participativa, una ciutat accessible, però quan s’han d’asseure i escoltar el que 
diuen els ciutadans, a vegades és incòmode i queda millor dir que és d’un altre 
àmbit. Ara Cornellà té mala accessibilitat i encara la tindrà pitjor pel que ha 
dit el senyor Martínez Flor, quan vingui a aquesta ciutat  el Camp de Futbol 
Espanyol, aleshores hi hauran moltes queixes.  
 
 He presentat una Moció la qual seguint el Reglament no la podré 
presentar durant un any, però faré el mateix que vaig fer quan vaig sol·licitar 
el pis d’acollida per a les dones maltractades, ho continuaré portant com a 
prec, cada vegada que pugui al Ple durant aquest any, perquè crec que els 
ciutadans/es de Cornellà es mereixen parlar amb l’Equip de Govern, amb els 
partits polítics,  i escoltar els seus suggeriments, encara que això no vol dir 
que les acceptem totes però sí que veiem per on va la ciutat, i aleshores sí que 
serà de veritat una ciutat participativa. Que em diguin que es reuneixen, 
doncs m’han de permetre que ho posi en dubte, aquesta és la meva opinió, si 
més no, amb tots.  
 
 Entenc i torno a reiterar que admeto qualsevol modificació que els 
partits polítics puguin fer a aquesta moció, sempre i seguint la línia. Si aqueix 
és el veritable motiu que vostès al·leguen per a no votar-la, perquè entenc que 
també -i s’ha fet durant molts anys i una ja té closca- pot ser perquè no 
interessa que el PP parli d’accessibilitat, de persones discapacitades i d’altres 
coses, però és del que parlo en aquests plens, jo no parlo ni de banderes ni 
d’aqueixes coses, sinó que parlo de persones, per tant continuaré parlant 
durant molt de temps. 
 
 Novament intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que celebra que puguem 
parlar tots d’aquests temes perquè són temes d’interès, igual que també s’ha 
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de respectar que siguin d’interès per a una gran part de la població les 
banderes, els símbols i la cultura catalana.  
 
 Per altra banda, diré que el tema de què no aparegui la paraula 
“accessibilitat” no és la raó, sinó ja ho hagués formulat des d’un principi dient 
votaré que sí però vull que s’afegeixi aquesta paraula, sinó que, a més a més, 
coincideixo plenament amb tu que el tema del Camp de l’Espanyol, igual com 
la imminent urbanització de zones noves de la ciutat seran un problema afegit 
a la mobilitat i, insisteixo el que marca el Govern de la Generalitat és que, per 
nombre de població, a Cornellà el que li pertoca és tenir un Pla director de 
mobilitat. En quant s’aprovi aquest Pla parlarem dels organismes per 
controlar-lo, però crec que el més urgent no és un consell municipal, -que tots 
sabem que pot quedar en un “brindis al sol” i en anar a xerrar de diferents 
temes periòdicament- sinó un Pla director que realment sigui d’obligat 
compliment, per tant, el meu vot continua sent en contra i espero que 
entenguis la meva argumentació que no té res a veure amb qui presenta la 
Moció. 
 
 Pren novament la paraula el Regidor del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor Arnau Funes Romero, per manifestar que potser no m’he sabut 
explicar abans, el que nosaltres diem -sense haver de donar la raó a l’Alcalde, 
de la visió que té de la participació-, és que considerem que la participació no 
ho soluciona tot i, per tant, el que estem plantejant és que aquí necessitem un 
Pla director que ajudi a normalitzar i a millorar la mobilitat de la ciutat i, en 
tot cas, això que ens plantegem, -que no coincidim amb ERC-AM- creiem que 
en tot cas el vot hauria de ser d’abstenció perquè és manifestament millorable, 
per tant aquesta és la nostra posició. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
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 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EPM, referida a 
l’antena de telefonia mòbil Cornellà-Sud (carrer Pius XIIè). 
 
 MOCIÓ 
 
 “La telefonia mòbil s’ha constituït en els últims anys com una eina 
imprescindible per a la comunicació, amb un increment exponencial pel que fa 
a usuaris i serveis. 
 
 Aquest increment d’usuaris i serveis ha anat lògicament 
acompanyat d’un increment paral·lel del nombre d’instal·lacions, la qual cosa 
ha generat una alarma social considerable, en relació als presumptes efectes 
sobre la salut de les persones, que ha obligat les administracions a regular en 
aquest àmbit, tot fixant nivells de referència que no es poden sobrepassar i 
distàncies de protecció respecte les fonts emissores. 
 
 El Departament de Medi Ambient i Habitatge (DMAH) va assumir, 
en l’àmbit territorial de Catalunya, les competències pel que respecta a 
l’ordenació ambiental de les infraestructures de radiocomunicació en la 
demarcació no urbana, així com la fixació dels nivells de referència i les 
distàncies de protecció, incloent aquestes instal·lacions en l’àmbit de la Llei 
3/1998, de 27 de febrer. 
 
 Una de les dificultats existents és la de trobar punts de consens 
amb les operadores de telefonia mòbil, acostumades a un desplegament sense 
requeriments “ambientals”. 
 
 En el cas de Cornellà de Llobregat, l’antena que dóna cobertura a la 
zona sud es troba ubicada al bell mig del nucli urbà, just davant del CEIP Els 
Pins. 
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 El sistema de Monitorització de Ràdio Freqüència (SMRF) mesura de 
forma contínua la radiació emesa per les estacions base de telefonia mòbil, 
minimitzant els riscos per a la salut de la població, i vetlla per la qualitat 
ambiental. La xarxa de mesura té actualment 84 sondes instal·lades arreu de 
Catalunya, una de les quals es troba instal·lada a la ciutat de Cornellà de 
Llobregat, per a major seguretat i fiabilitat, dins del CEIP Els Pins. 
 
 Els camps electromagnètics que generen les antenes de telefonia 
mòbil són imperceptibles per a l’ésser humà. Això fa que en alguns casos, la 
ciutadania desconfiï d’aquestes antenes. El SMRF objectiva les mesures dels 
nivells d’emissió i permet contrastar-los amb els límits que autoritza la 
legislació, vetllant així per la qualitat ambiental. Fent públics aquests 
resultats, la Generalitat de Catalunya vol transmetre confiança a la ciutadania 
i facilitar el desplegament d’infraestructures de telecomunicacions. 
 
 Des que el projecte està en marxa cap antena (tampoc la de 
Cornellà de Llobregat) ha superat mai el límit que marca la normativa 
catalana, 27v/m, que es molt més restrictiva que la normativa europea, que 
situa el llindar en els 41v/m per freqüències de 900 MHz (el cas més restrictiu 
per a les freqüències de la telefonia mòbil). 
 
 Període de mesura a l’estació de Cornellà-sud: 
 

• Inici 22/07/07, a les 01:30 h 
• Final 23/07/07, a les 01:30 h 
• Valor mitjà del període 0,4v/m (volti/metre) (el valor màxim permès 

és de 27v/m) 
• Valor màxim del període 0,43v/m a les 19:30 h del 22/07/07 

 
 Assabentats que la companyia Telefónica ha sol·licitat augmentar la 
“capacitat” de l’antena del carrer Pius XIIè i tenint en compte, d’una banda, la 
proximitat de l’esmentat CEIP i de l’altra la preocupació que ens han 
manifestat els veïns i veïnes de la zona, el Grup Municipal d’ICV-EPM proposa 
a l’Ajuntament en Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Elaborar i/o actualitzar el mapa d’antenes del municipi i 
posar-lo a disposició pública. 
 
 Segon.- Demanar al Govern municipal que actuï amb criteris 
d’equilibri territorial i de justícia social, ja que el veïnat d’aquesta banda de la 
ciutat ja ha acceptat amb responsabilitat una antena i n’hi ha d’altres a la 
part baixa de la ciutat. 
 
 Tercer.- Que no es doni permís a l‘operadora per augmentar la 
potència d’aquesta antena. 
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 Quart.- Que es valori la instal·lació d’una nova antena que doni 
cobertura a les demandes de la nostra ciutat en una zona allunyada del nucli 
urbà, per exemple a la ronda litoral, tot i cercant el consens i l’acord amb els 
ciutadans i ciutadanes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor del Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor  Arnau 
Funes Romero es fa una explicació de la Moció, manifestant que, sense ànim 
d’allargar innecessàriament el Ple, no us llegiré l’exposició de motius que la 
majoria la teniu, però el que considerem important, és que el Departament de 
Medi Ambient en aquests moment és el responsable, una mica, de fixar allò 
que són els nivells de referència, distància de protecció de les instal·lacions de 
les antenes de telefonia mòbil al conjunt de la demarcació. Considerem que, 
en aquests moments, és bastant difícil arribar als consensos amb les 
operadores de telefonia mòbil que requeria la ciutadania pel seu 
funcionament, a vegades de macro empreses. 
 
 Pel que fa a una antena concreta, l’antena situada just davant del 
CEIP Els Pins, considerem que cal fer una valoració específica en el ben entès 
que cap antena de la ciutat ha superat el límit que marcava la normativa, per 
tant, no es tracta d’un tema d’alarma social sinó en tot cas de voler fer un cert 
control del que passa amb les antenes de telefonia mòbil.  
 
 Estem assabentats que la companyia Telefónica vol sol·licitar un 
augment de la capacitat d’aquesta antena i, per tant, proposem que 
l’Ajuntament pregui quatre acords en relació amb aquest tema on el primer 
seria elaborar un mapa d’antenes del municipi i posar-lo a disposició pública, 
el segon seria de demanar al Govern municipal que actuï amb criteris 
d’equilibri territorial i de justícia social, ja que el veïnat d’aquesta banda de la 
ciutat ja ha acceptat amb responsabilitat una antena i n’hi ha d’altres a la 
part baixa de la ciutat, el tercer seria que no es doni permís a l‘operadora per 
augmentar la potència d’aquesta antena, i el quart que es valori la instal·lació 
d’una nova antena que doni cobertura a les demandes de la nostra ciutat en 
una zona allunyada del nucli urbà, com passa en altres municipis d’Espanya, 
en ciutats importants, per exemple, en aquest cas podria ser la ronda litoral, 
cercant el consens i l’acord amb els ciutadans/es. En definitiva, creiem que 
aquesta antena té un seguiment específic i que no és raonable carregar més la 
zona i, per tant, considerem que valdria la pena buscar alternatives i en 
aquesta línia va la proposta de Moció. 
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que votarem a favor, 
entre d’altres coses perquè estem completament d’acord amb el que es 
demana i perquè hi ha una Moció aprovada per unanimitat per aquest Ple el 
30 de setembre de 2004, on es demanava en certa manera exactament el 
mateix, excepte d’aquest cas sobrevingut que és l’ampliació de potència 
d’aquesta antena, però pel que fa a l’elaboració d’un mapa, pel que fa a que 
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aquesta informació fos pública, aquest tema ja estava acordat i votat per 
unanimitat de tots els grups existents en aquest Ple Municipal. 
 
 Acte seguit pren la paraula  la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que nosaltres hi 
votarem a favor malgrat que la proposa ICV-EPM, però hi ha una cosa que es 
contradiu en ella mateixa i és quelcom que em deixa perplexa. En l’exposició 
de motius, aquesta Moció ens diu que les antenes de Cornellà estan bé, que 
estan sota mínims i, a més, sembla ser -pel que aquí es dedueix- estan 
magníficament ben col·locades, ens dóna aquí els índexs, valor, aleshores jo 
amb aquesta exposició de motius, algú que no conegués la preocupació de 
pares i mares del Col·legi Els Pins i dels veïns del seu entorn, podria dir que 
aquesta Moció és una mica demagògica, perquè si ens esteu dient que està bé, 
per què s’ha de denegar a Telefónica l’ampliació?. Si no la supera, perquè 
parlem d’1,30 quan és un 27 allò que està permès per llei, per tant, sembla 
quelcom incoherent, encara que per a mi no ho és i per això dic que la votaré, 
perquè conec i des de fa molt temps -de fet he presentat preguntes a l’Equip 
de Govern sobre aquest tema- se m’ha passat  la preocupació dels veïns. I com 
he dit abans en la meva anterior Moció, a nosaltres el que ens preocupa -per 
això defensem sempre el criteri de les persones que hi viuen a Cornellà- és si 
en els veïns/es de la zona s’ha creat una alarma social amb aquesta antena 
des de fa temps, des que es va posar, des del 30 de setembre de 2004 que deia 
la Portaveu del ERC-AM. 
 
 Per tant crec que és lògic que es presenti aquesta Moció i que es 
rebutgi l’ampliació d’aquesta antena, que ja en el seu inici i amb la seva 
col·locació va generar discòrdia, per tant, el que no farem és que, si ja han 
tingut la generositat d’acceptar-la, tornar a estrènyer una mica més el cargol i 
donar més potència a aquesta antena. Però com dic, donada l’exposició de 
motius que vostès fan, sembla que està super bé, super guai, per tant, no ho 
entenc, encara que comparteixo el que vostès demanen, per això votarem a 
favor, malgrat que la hagin proposat vostès que han estat vuit anys al càrrec 
del Departament de Medi Ambient i que han tingut suficient temps per passar-
la i han esperat fins ara per passar-la quan ja no hi són. Per això he dit que és 
una mica incoherent, però malgrat això, com que el que ens interessa és el 
benestar de la gent, obviarem qui ho ha presentat i votarem a favor.   
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que votarà a favor ja 
que comparteixo l’esperit de la Moció, encara que no en tot el redactat perquè 
penso que el mapa ja està acordat en setembre de 2004, però com a regidora 
que soc de Salut Pública crec que tot el que sigui prevenció i sobretot 
prevenció del càncer, seria molt important tenir-lo en compte i després per 
seguir la línia del meu company Ignacio Flórez, que va ser un batallador 
incansable contra les antenes de telefonia mòbil dins de la ciutat. 
 
  A continuació intervé el senyor Francesc Molina Núñez, com a 
Regidor del Grup Municipal de CiU i Regidor Delegat de l’Àrea de Medi 
Ambient i Sostenibilitat, per manifestar que, en aquest cas trencaré la tònica 



92 

que s’ha iniciat des d’ERC-AM, fins a EUiA del vot favorable a aquesta Moció, 
nosaltres la votarem en contra, però no la votarem en contra per una qüestió 
de capritx, sinó que ho farem per qüestions, per una banda, de coherència, 
perquè el tema de les antenes de telefonia mòbil és un tema que ja en el seu 
moment, fa uns anys, va crear els seus debats en aquest Ple, i a partir d’aquí 
es van prendre les mesures que s’havien de prendre. 
 
 El fet és que nosaltres creiem, perquè estem convençuts, i sabem, 
perquè formem part del govern -encara que sense formar part del govern ja hi 
havíem demanat la informació i perquè, a més a més, sabem que qualsevol 
ciutadà que vulgui la pot demanar i se li facilitarà-, que estem en les 
condicions adequades. Potser si abans de fer la Moció s’hagués demanat la 
informació, estic convençut que la Tinent d’Alcalde d’Administració Pública i 
Interior -la qual porta els temes d’activitats- hauria ensenyat l’expedient i 
podrien saber perfectament que és el que es demana, com ho ha fet alguna 
altra gent, de la qual cosa jo he estat testimoni i per tant, les seves inquietuds 
han quedat totalment amortides. 
 
 A l’igual que això com ens deia del Mapa, és un tema que ja es va 
aprovar al seu moment i, per tant, crec que tornar al recurs d’una temàtica, 
que pot crear una certa actitud per part de la població per la sensibilitat que 
hi ha, perquè hi ha aspectes que -com ara es feia referència de què hi ha gent 
que creu que és bo o dolent per a la salut-, pensem que no és adient en aquest 
moment ni en aquesta ciutat, tenint en compta les condicions i la forma en 
que s’ha tractat el tema. Per aquest motiu votem en contra i, evidentment, 
com a Grup Polític i com a membres del Govern, el continuarem emetent, i en 
tot moment mantindrem la mateixa línia que hem tingut fins ara. 
 
    Seguidament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora del Grup Municipal del PSC-PM i Regidora-Delegada de l’Àrea 
d’Administració Pública i Interior, per manifestar que, com ja s’ha dit aquí, el 
Mapa d’antenes està fet i actualitzat. De fet, l’última actualització és del mes 
de juliol d’enguany i aquesta es fa donant compliment a un acord que es va 
prendre unànimement el 26 de juliol de 2002, en aquesta mateixa sala de 
plens, pel qual es fa un estudi cada 18 mesos sobre el nivell d’exposició i 
emissió radioelèctriques, els valors resultants d’aquest estudi ja s’han 
comentat. 
 
 També vull dir que en aquests moments hi ha 21 antenes a la 
ciutat, repartides en cada barri. Precisament aquesta distribució la recull el 
Pla especial d’ordenació dels emplaçaments de les antenes de tot el municipi, 
en el que s’especifica les zones on es poden instal·lar i aquelles on està 
restringida la seva instal·lació, que també unànimement es va aprovar al juliol 
de 2003. 
  
 Pel que fa, en concret, a l’estació de Pius XIIè, l’aprovació de la 
llicència municipal ambiental, en aquests moments està a tràmit però tots/es 
sabem que si compleixen amb tots els requisits tècnics i jurídics no pot 
denegar-se, i el que ha demanat l’operadora és una ampliació per donar 
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cobertura al sistema UMTS, que són els mòbils d’última generació. També 
afegir que aquesta estació és l’única de tota la ciutat que està constantment 
vigilada durant les 24 hores del dia els 365 dies de l’any, pel sistema de 
monitorització instal·lat precisament en el sostre del col·legi Els Pins. 
 
 Per finalitzar, respecte a l’última proposta de la Moció, dir que en el 
polígon industrial ja hi ha diverses operadores que tenen les seves 
instal·lacions de telefonia. Per tot això votarem en contra.  
 
 Finalment pren novament la paraula el Regidor del Grup Municipal 
d'ICV-EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que l’esperit de la 
Moció no és per discutir el nivell de v/m que hi ha, sinó que el plantejament és 
que hi ha una zona de la ciutat que té una cobertura diferent d’algunes altres 
zones. Creiem que per prevenció i per combatre una certa desinformació que 
hi ha entre la ciutadania, seria raonable pensar en una altra distribució de les 
antenes de telefonia mòbil i amb aquesta idea hem fet la Moció. 
 
 Entenem que els comentaris que ens heu fet, els que heu votat en 
contra, poden ser explicables i justificables, però en tot cas sempre hi tindríem 
que  advocar en el plantejament que fem nosaltres. No és un tema estricte de 
complir allò que és superar o no superar els nivells, no estem parlant de 
distàncies de protecció, ni res que se li sembli, sinó que del que estem parlant 
és de què hi ha una certa sobrecàrrega que caldria corregir pel bé de l’ambient 
i de la relació social de la ciutat. Entenem que a dia d’avui, cap dels que estem 
aquí podem explicar realment fins on arriben i fins on no arriben les 
radiacions que suposen les antenes de telefonia mòbil.      
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Maria Carmen Romero López i Arnau 
Funes Romero. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 3.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar sobre l’estadística de violència de gènere, manifestant 
que des de l’últim Ple del mes de juliol, han estat 13 les dones mortes per 
violència masclista, la qual cosa fa que siguin 72 dones i tres víctimes 
indirectes, les persones mortes durant l’any 2007. 
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que el Grup Municipal d’ERC-AM, ha presentat dues 
preguntes les quals han estat contestades per escrit, i la primera diu el 
següent: 
 
 “Tenint en consideració que a Cornellà existeix la “Borsa d’Habitatge 
Jove” i que en teoria ja ha estat posada en marxa. El nostre Grup Municipal 
formula les següents qüestions: 
 

• De quina manera s’està publicitant aquest servei tant de cara als 
propietaris com als possibles llogaters? 

• Quin és el nombre de demandes d’un habitatge de lloguer que s’han 
fet a aquest servei des de la seva posada en funcionament? 

• Quina metodologia s’ha establert per tal de contactar propietaris 
que vulguin ofertar el seu pis al mercat de lloguer a través d’aquest 
servei? 

• Quin és el nombre de persones que han accedit a un pis de lloguer 
a través d’aquesta Borsa d’Habitatge?.” 
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 Les presents preguntes han estat contestades per escrit pel Regidor 
Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge, senyor Antonio Martínez Flor, i 
diu el següent: 
 

“1) De quina manera s’està publicitant aquest servei tant de cara als 
propietaris com als possibles llogaters? 

 
La difusió del servei s’ha realitzat, entre d’altres, de les següents 
formes: 
- Mitjançant la distribució d’aproximadament 10.000 fulls 

volanders dirigits a propietaris. 
- Mitjançant la distribució d’aproximadament 2.000 fulls 

volanders dirigits a potencials arrendataris. 
- Anuncis a pàgines destacades d’internet 
- Introducció d’informació a la revista Cornellà Informa. 

 
2) Quin és el nombre de demandes d’un habitatge de lloguer que s’han 

fet a aquest servei des de la seva posada en funcionament? 
 

- S’han realitzat 254 sol·licituds en el termini d’un any. Cal destacar 
que més del 50% de les sol·licituds han caducat i no s’han renovat 
per part dels interessats (termini de 6 mesos renovable 
indefinidament per períodes iguals). 

 
3) Quina metodologia s’ha establert per tal de contactar propietaris que 

vulguin ofertar el seu pis al mercat de lloguer a través d’aquest 
servei? 

 
- Generalment,  a partir de la difusió explicada anteriorment, són els 

propietaris els qui es posen en contacte amb el servei per oferir-lo. 
 

4) Quin és el nombre de persones que han accedit a un pis de lloguer a 
través d’aquesta Borsa d’Habitatge?.” 

  
- Deu adults + tres menors (a 7 pisos diferents).” 

 
 
 El segon escrit presentat pel Grup Municipal d’ERC-AM diu el 
següent: 
 
 “Tenint en consideració les molèsties que estan ocasionant les obres 
de cimentació del viaducte que han ocasionat talls en els dos sentits de trànsit 
de la carretera d’Esplugues (C-245) al seu pas sota la via de RENFE, el nostre 
Grup Municipal formula les següents qüestions: 
 

• Per quins mitjans s’ha informat prèviament a l’inici de les obres a la 
ciutadania d’aquestes obres i de la seva afectació? 

• Per quins mitjans s’està informant actualment a la ciutadania sobre 
aquestes obres i els itineraris alternatius recomanats ? 
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• Quina durada està prevista per aquestes afectacions al trànsit en el 
termini fixat per l’execució de l’obra?.” 

 
 
 Les presents preguntes han estat contestades per escrit pel Regidor 
Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge, senyor Antonio Martínez Flor, i 
diu el següent: 
 

- L’aprovació del projecte de la construcció del viaducte 
(cofinançat per l’ajuntament, d’acord al Conveni signat amb el 
Ministeri de Foment) s’ha publicat tal i com estableix la 
Normativa de contractació i a més a la revista Cornellà Informa. 

- També s’ha comunicat a la premsa i el Cornellà Informa, l’inici 
de les obres i, mitjançant cartells,  el trasllat de l’aparcament tot 
indicant el nou emplaçament. 

- Els itineraris peatonals i els desviaments de trànsit, 
conseqüència de les diferents fases de l’obra, s’han estudiat i 
consensuat conjuntament entre la Guàrdia Urbana i l’empresa 
adjudicatària de les obres, i en cadascuna de les fases s’ha 
publicat als mitjans de comunicació local i a més, als veïns 
directament afectats mitjançant comunicació a la bústia, els 
itineraris alternatius. 

- La situació actual última pel que es refereix als talls que afecten 
a persones i vehicles, durarà fins el mes de març.”  

- El final d’obra està previst per l’estiu de 2008 (agost).” 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que fa un 
prec que, de fet, és un comentari a una de les respostes que s’han donat, i és 
que quan demano informació de per quins mitjans s’ha informat a la població 
sobre els talls que s’han produït arran de les obres del viaducte, la resposta és 
correctíssima, se m’ha informat amb tota mena de detall, l’únic comentari que 
hauria de fer és que he trobat a faltar informació concreta al Cornellà Informa, 
que entenc que és el principal mitjà de comunicació d’aquest Ajuntament, que 
porta una despesa específica i que arriba a les bústies de tots/es els 
ciutadans, perquè el criteri de “s’ha informat a la ciutadania”.  
 
 Pren en aquest moment la paraula el senyor Alcalde per dir-li que: 
“és un prec”.  
 
 Doncs aleshores -afegeix la senyora Llambrich- l’únic que 
demanaria és que quan es torni a produir aquesta situació, s’informi també a 
través del Cornellà Informa, perquè en l’exemplar del mes afectat, que és el 
mes de setembre, no hi ha cap tipus d’informació d’aquestes obres. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que el seu prec és perquè 
clarifiquin als membres d’aquest Ple, quin serà l’ordre d’intervencions en 
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funció dels punts, ja que a vegades no sé quin criteri seguiu, si és de major a 
menor, de més gran a més petit o de més alt a més baix. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que porten una 
pregunta i un prec.  
 
 El prec és referent a la plaça Pau Picasso d’Almeda i és que 
reiteradament i comprovat “in situ”, els caps de setmana se celebra el típic 
“botellón” a la zona de El Corte Inglés. Jo mateixa vaig anar un matí a 
comprovar com estava, després d’una nit de sorolls, de música “a todo trapo” 
de carreres, de derrapes i de tota mena de molèstia per als veïns, i la sorpresa 
meva va ser que estava feta un fàstic tota la part que dóna a El Corte Inglés, 
plena d’ampolles d’alcohol i, a més, s’havien divertit en trencar les motos que 
estaven aparcades i fetes pols tirades pel terra. Aleshores el meu prec és, si us 
plau, que en tota la zona es reforci la vigilància i així s’evitin aqueixes 
situacions perquè molesten a les persones, en tota aqueixa zona ja que en 
altres ocasions hem dit que succeïa el mateix en el carrer Salvador Dalí davant 
els pisos de l’UGT.  
 
 La pregunta és que crec que hi ha una guia urbana dels edificis 
històrics, dels parcs i de tot el que hi ha a Cornellà en l’aspecte turístic. No sé 
si és correcte o no, i si això és així, pregaria que es fes lliurament als hotels de 
la ciutat i als establiments de restauració, si més no, uns quants, perquè m’ha 
arribat la petició d’aquest servei. Ho he fet com a pregunta, és una pregunta-
prec, perquè no estic segura si existeix aqueixa guia turística de la ciutat, per 
tant, si existeix, pregaria que a tots els establiments se’ls hi passés. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que no existeix cap guia turística de la ciutat –per ara- 
això no vol dir que no em sembli una bona idea el que dius. 
   
  
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint hores i trenta minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària Accidental, que ho certifico. 
 
 
 
 


